
Titovo Velenje - občinska kandidacijska konferenca 

Pomanjkljivosti prepočasi odpravljamo 

V petek je bila seja občinske 
kandidacijske konference, ter 
nato v nadaljevanju seja vseh treh 
zborov skupščine občine Velenje. 

Delegati so najprej spregovorili 
o oceni, ki jo je o delovanju dele-
gatskega sistema v občini Velenje 
ter o uspešnosti dela vodstev de-
legatskih skupščin v dvoletnem 
mandatnem obdobju izoblikovalo 
predsedstvo občinske konference 
SZDL Velenje. Menili so, da je bil 
osnutek premalo objektiven, da v 
njem niso nakazani pozitivni pre-
miki v delegatskem sistemu in da 

takšnega prav gotovo ne bi mogli 
potrditi. Predlog ocene, ki pa so ga 
delegati prejeli tik pred kandida-
cijsko konferenco, je marsikatere 
od teh pripomb že upošteval, se-
veda pa bi za tehtnejšo analizo 
tega predloga potrebovali več časa 
za njegovo obravnavo. Delegati so 
tudi menili, da ocene opozarja 
predvsem na tiste slabosti, ki so že 
dolgo znane in ki so bile zapisane 
že v prejšnji oceni, niso pa dovolj 
konkretno nakazane poti, kako te 
pomanjkljivosti odpraviti. Opozo-
rili so na neskladje med ugotovit-

vami in dejanskim stanjem, saj na 
primer ugotavljamo, da posamez-
ne samoupravne interesne skup-
nosti ne delujejo dovolj dobro, 
zahtevamo kontinuiteto na posa-
meznih funkcijah, vendar pa lista 
kandidatov za nosilce naj-
odgovornejših delegatskih funkcij 
v občini Velenje za naslednje 
mandatne obdobje ni skoraj nič 
spremenjena in bodo večino nalog 
opravljali kandidati, ki so jih že v 
tem dveletnem obdobju. Čez dve 
leti pa bomo morali izbirati po-
vsem nove ljudi, ki bodo potre-

bovali precej časa, da se bodo 
lahko uspešno spoprijeli z nalo-
gami, ki bodo pred njih postavlje-
ne. To pa si v sedanjem, gospo-
darsko zahtevnem času prav go-
tovo ne bi smeli dovoljevati. 

Kljub pripombam so delegati 
oceno na koncu vendarle sprejeli z 
zahtevo, da se dopolni in da o tem 
spregovorijo delegati na prihodnji 
seji zborov skupščine. 

Delegati so potrdili tudi možne 
kandidate za nosilce najodgovor-

i nejših funkcij v republiki in v 

občini. Predsednik skupščine 
občine Velenje bo tudi v prihod-
njem dveletnem mandatnem 
obdobju Janez Basle, predsednik 
družbenopolitičnega zbora Alojz 
Kikec, predsednik zbora združe-
nega dela Alojz Saje, predsednica 
zbora krajevnih skupnosti pa bo 
Božena Stajner. Potrjeni so bili 
tudi funkcionarji za samoupravne 
interesne skupnosti. 

V nadaljevanju je bila nato seja 
vseh treh zborov občinske skup-
ščine. Delegati so potrdili osnutek 
statuta občine Velenje, tehtnejšo 
pripombo pa je podal le predstav-
nik občinske organizacije Zveze 
borcev, ki je zahteval, da se po-
novno pretehta, zakaj je v osnutku 
izpadel predlog o ustanovitvi sveta 
občine. Pripombe na osnutek bodo 
delegacije lahko posredovale še do 
konca tega meseca. 

Delegati so poslušali tudi po-
ročilo izvršnega sveta o poteku 
sanacije v Gorenju. Predsednik 
izvršnega sveta je delegate sezna-
nil z dosedanjimi prizadevanji 
Gorenja za odpravo izgube iz te-
kočega poslovanja, kar je delav-
cem tega kolektiva, kljub velikim 
težavam, ob izrednih prizadeva-
njih, vendarle uspelo. Seveda pc je 
največje breme Gorenja izguba iz 
poslovanja Koertinga, ki presega 
možnosti tega kolektiva, naše 
občine in regije, pa tudi trenutne 
možnosti v republiki. Le z velikimi 
prizadevanji delavcev Gorenja in 
drugih delovnih organizacij v naši 
dolini far s solidarnostjo združe-
nega dela celotne Slovenije, bo 
mogoče to izgubo dolgoročno tudi 
odpraviti. 

B. Zakošek 
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40-letnica Kajuhove smrti Stavbno zemljiška skupnost 
Delegati samoupravne stavbno 

zemljiške skupnosti občine Vele-
nje se bodo sestali na 15. skupno 
sejo zbora uporabnikov in zbora 
izvajalcev v četrtek, 1. marca, ob 
16. uri. Seja bo v sobi občinskega 
sindikalnega sveta. 

Seznanili se bodo z delom 
izvršnega odbora med 14. in 15. 
sejo skupščine SSZS. Podano pa 
bo tudi poročilo o realizaciji pro-
grama za leto 1983 in o urejanju 
stavbnih zemljišč v soseski Salek 
II od leta 1977 do konca leta 1983. 

Obravnavali in sprejemali 
bodo tudi predloge programov 
urejanja stavbnih zemljišč SSZS 

obeme Velenje za letos. Za konec 
pa bodo ostala še delegatska 
vprašanja. 

Mozirje 

Opravljeni 
kandidacijski 
postopki 

V četrtek dopoldne je bila v 
nazarskem delavskem domu 
občinska kandidacijska konfe-
renca, ki sojo nadaljevali s skup-
nim zasedanjem vseh treh zborov 
skupščine občine Mozirje. Dele-
gati so najprej obravnavali in 
sprejeli poročilo koordinacijskega 
odbora za kadrovska vprašanja 
pri predsedstvu občinske konfe-
rence SZDL. Pri tem so seveda 
ocenili opravljene kandidacijske 
postopke na temeljnih kandida-
cijskih konferencah in določili 
kandidate za nosilce delegatskih 
funkcij v občinski skupščini in v 
skupščinah samoupravnih intere-
snih skupnosti. Razpravljali so 
tudi o predlogu možnih kandida-
tov za nosilce delegatskih dolž-
nosti na republiški in zvezni ravni 
in na koncu izvolili dva delegata 
za prvo in drugo republiško kan-
didacijsko konferenco. 

Predsedstvi občinske konfe-
rence socialistične zveze in 
občinskega sveta zveze sindikatov 
sta pripravili še oceno uspešnosti 
dela nosilcev najodgovornejših 
delegatskih dolžnosti v skupščini 
občine in skupščinah samo-
upravnih interesnih skupnosti. 

Dveletni mandat se sedaj izteka in 
vsi imajo seveda možnost pono-
vitve mandata. Razumljivo to ne 
pomeni, da se bo to zgodilo avto-
matično. Kljub temu so se v 
mozirski občini skupno dogovo-
rili, da jih bodo pon^.no evl 
dentirali, če ne bo vsebinskih, 
kadrovskih ali drugačnih razlo-
gov za nasprotne odločitve. 

Velja tudi ocena, da se je v 
zadnjem obdobju delegatski sis-
tem okrepil, da dobiva svojo pra-
vo vlogo, krepi pa se tudi zavzetost 
za njegovo učinkovito delovanje. 

Jasno seveda je, da vse te napore 
spremljajo tudi pomanjkljivosti 
organizacijske in tehnične narave 
ter slabo prilagajanje strokovnih 
služb delegatskim potrebam. Te 
ugotovitve in sedanje razmere 
zato terjajo toliko bolj odgovorno 
in poglobljeno akcijo. 

Skupnost otroškega varstva 
V torek, 28. februarja, bo v 

sejni dvorani skupščine občine 
Velenje 10. seja zbora uporabni-
kov in zbora izvajalcev občinske 
skupnosti otroškega varstva Ve-
lenje. 

Delegati bodo obravnavali in 
sprejemali sklep o višini denar-
nih pomoči in dohodkovnih po-

gojih za to leto, program skup-
ščine Občinske skupnosti otro-
škega varstva za leto ter aneks k 
samoupravnemu sporazumu o 
izvajanju vzgojnovarstvene 
dejavnosti v preteklem letu. Na 
koncu pa bodo še imenovali na-
domestnega Slana v svetu za uve-
ljavljanje denarnih in material-
nih pravic. 
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Kajuh govori prebivalcem v Starem 

Letos mineva 40. Icet herojskega 
pohoda XIV. divizije na Štajersko. 
Pohod so borci začelli 6. Januarja 
leta 1944 v Suhorju vr Beli Krajini, 
16. februarja se je diivizija prebila 
na PaHd Kozjak, 20.. februarja pa 
v Pako. Nato so b«ord odšli na 
Graško goro, kjer so> bili eno naj-
hujših bitk v času sovvrainikove fe-
bruarske ofenzive. š*e huje je bilo 
na območju Raven. Od tam so se 
borci prebili v Šentvrid nad Zavo-
dnjaml, kjer je pri ŽŽlebnikovi do-
mačiji padel pesnik 1 Karel Destov-
nik Kajuh, star koma,»j 22 let. 

V teh dneh se pesrnika na šolah 
spominjajo na proslaivah združenih 
s Kajuhovo bralno 2 značko, v Šo-
štanju, v njegovem rrojstnem kraju 
pa bo v soboto, s priičetkom ob 18. 
uri, v telovadnici osnovne šole 
Karla Destovnika KCajuha prosla-
va, na kateri bodo t rudarska god-
ba, mešana pevska ztbora Svobode 

;u novembra 1943 

Šoštanj in Gorenje, dekliški zbor 
gimnazije ter solisti Agata Šumnik, 
Jože Oštir, Zmago Frankovič in 
Drago Seme pod dirigentskim 
vodstvom Ivana Marina izvedli 
kantato Blaža Arniča z naslovom 
Moja pesem mila moja pesem. 

Seveda bodo obletnico Kajuhove. 
smrti nadve. pozorno proslavili 
tudi na šoštanjski šoli, ki nosi nje-
govo ime. 

Ze nekaj časa poteka vrsto drob-
nih aktivnosti. Tako so se učenci 
udeležili pohoda na Graško goro, 
v Dobrni kviza na temo XIV. di-
vizije in Štajerska v borbi, včeraj 
pa so s člani šoštanjske borčevske 
organizacije obiskali Zlebnikovo 
domačijo. Meseca maja pa bodo 
povabili medse učence istoimenske 
osnovne šole iz Grupade, člani šo-
štanjske Svobode pa člane kultur-
nega društva Slovan, prav tako iz 
Grupade. 

Naročilo iz 
Amerike 

Naši olimpijci so bili, po mnenju 
kritičnih opazovalcev, med najbolje 
oblečenimi športniki na otvoritveni 
slovesnosti. Tako je med drugim Ve-
černi list iz Zagreba zapisal, da si zas-
lužijo bronasto medaljo tisti, ki so 
kreirali njihoVa oblačila. No, naj 
omenimo, da so bili naši športniki v 
plaščih Modnega salona iz Titovega 
Velenja. Takoj po otvoritveni sloves-
nosti je v Modni salon prišlo pismo 
Georga Brauna. lastnika ene od se-
vernoameriških firm: »Vaši plašči, ki 
so jih nosili športniki, so zgledali ču-
doviti na severnoameriški televiziji. 
Modni salon si zato zasluži veliko čast« 
je zapisal v pismu in hkrati naročil 
kolekcijo plaščev Modnega salona. 

Šolski center Velenje 

Sodobno opremljena učilnica 

V prisotnosti predstavni-
kov republiškega komiteja za 
vzgojo in izobraževanje, izvr-
šnega sveta, Zavoda za šol-
stvo, Inštituta Jožeta Štefana 
ter predstavnikov družbeno-
političnih organizacij in 

skupščine občine Velenje ter 
številnih delovnih kolektivov 
so pretekli petek predstavniki 
Gorenja slovesno predali 
Šolskemu centru sodobno 
opremljeno računalniško 
učilnico. Šolski center ima 

tako sedaj na voljo deset ra-
čunalnikov, na katerih bodo 
lahko izobraževali učence za 
potrebe združenega dela ve-
lenjske in sosednjih občin. 

Več o tem bomo pisali v 
naslednji številki Našega časa. 
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Občinski svet ZSS Mozirje 

Opredeljeni delovni načrti 
Bistvene naloge občinskega 

sveta zveze sindikatov Mozirje 
so zapisane v smernicah za 
štiriletno obdobje. Operativni 
načrt seveda pripravljajo vsa-
ko leto posebej, ki pa razum-
ljivo ni edino merilo dejav-
nosti. V sedanjih razmerah se 
namreč tudi sproti pojavljajo 
nove naloge, ki jih sindikalna 
organizacija mora razreševati. 
Med najpomembnejše letoš-
nje naloge zagotovo sodi kre-
pitev sodelovanja z osnovnimi 
organizacijami v združenem 
delu. 

Svet za družbenoekonom-
ske odnose trenutno namenja 
največ pozornosti akciji 
obravnavanja zaključnih ra-

čunov. Najprej bodo družbe-
no-politične organizacije v 
združenem delu obravnavale 
poslovodna poročila, razpra-
vo bodo kasneje prenesli še v" 
samoupravne delovne skupi-
ne ter zaključne račune spre-
jeli n; zborih delovnih ljudi. 

Stalna in zelo pomembna 
naloga je dograjevanje siste-
ma nagrajevanja po delu. 
Posebne delovne skupine 
bodo obiskale delovne 
organizacije kjer bodo skupno 
ocenili stanje in sprejeli po-
trebne ukrepe. Pri tem bodo 
posebej poudarili krepitev 
inovacijske dejavnosti, ki v 
Gornji Savinjski dolini vse-
kakor ni dovolj razvita. Veliko 

časa in dela bodo posvetili 
vprašanjem delovnih in živ-
Ijenskih pogojev delavcev, kar 
je v sedanjem trenutku še 
kako pomembno. Težave pri 
delovanju delegatskega siste-
ma so znane, v mozirski občini 
pa bodo posebej poudarili 
delovanje samoupravnih de-
lovnih skupin in informiranje. 

Temelj letošnjega delova-
nja bo nenehna skrb za boljše 
sodelovanje z osnovnimi 
organizacijami. Najprej bodo 
pripravili dvodnevni seminar, 
ki bo namenjen novim pred-
sednikom izvršilnih odborov 
osnovnih organizacij. Zado-
lženi člani občinskega sveta 

Postaja milice Titovo Velenje 

Številne preventivne akcije 
Delavci velenjske Postaje mili-

ce ugotavljajo v poročilu o oprav-
ljenem delu v preteklem letu, da je 
problematika na vseh področjih 
naraščala, da je skrb za varnost 
družbenega in zasebnega pre-
moženja upadla. 

Miličniki tesno sodelujejo z 
nosilci družbene samozaščite in 
drugimi odgovornimi organi pri 
nadaljnjem razvoju narodne zaš-
čite, postavljanju predvidene 
organizacije narodne zaščite v 
skladu z Zakonom o SLO in DS 
ter pravilnikom o organiziranju in 
delovanju narodne zaščite. Vzpo-
redno s tem pomagajo pri vzgoji 
pripadnikov narodne zaščite in 
nudijo pomoč pri izdelavi varnos-
tnih ocen in načrtov za delovanje 
narodne zaščite. 

Delavci Postaje milice name-
njajo vso skrb varovanju družbe-
nega in zasebnega premoženja, 

' zato ob svojem rednem delu nad-
zirajo čuvajsko in vratarsko 
službo ter opozarjajo na ugotov-
ljene pomanjkljivosti. 

GOSPODARSKA IN SPLOŠ-
NA KRIMINALITETA 

Dejanja s področja kriminali-
tete so bila v preteklem letu v 
porastu, saj so jih obravnavali 
dobrih pet odstotkov več kot leto 
poprej. Poudariti je treba tudi, da 
število kaznjivih dejanj s tega 
področja že nekai let stalno na-
rašča. V letu 1980 so jih namreč 
zabeležili 761, lani pa še 1217. Pri 
storitvah teb kaznjivih dejanj se 
povzroča velika materialna škoda 
tako na zasebnem kot družbenem 
premoženju. Ta je znašala pri 
družbenem sektorju v lani 
11.208,371 v zasebnem sektotju 
pa 10.516,212dinatjev. 

Največjo problematiko s po-
dročja gospodarske kriminalitete 
predstavljajo kazniva dejanja — 
prekupčevanje z zlatim denarjem 
in tujimi valutami. Takšnih dejanj 
s6 obravnavali v letu 1983 kar 36, 
prejšnje leto pa teh kršitev sko-
rajda ni bilo. Med kaznjivimi de-
janji, ki so jih beležili delavci Po-
staje milice Titovo Velenje v lan-
skem letu, je še izdajanje nepo-
kritega čeka, neupravičeno raz-
polaganje s stanovanjem, pone-
verbe, neupravičene uporabe, 
nedovoljene trgovine, ponareja-
nje, denarja, nevestno gospodar-
jenje, goljufije, neupravičeno 
sprejemanje daril, neupravičeno 
dajanje daril itd. 

Skupno so obravnavali 69 kaz-
nivih dejanj s tega področja. Pri 
tem je bilo povzročene za dobrih 
sedem milijonov in pol dinatjev 
materialne škode. 

Storilci kaznivih dejanj so v 
večini primerov polnoletne osebe. 
Skupno število kaznivih dejanj je 
mnogo večje kot leta 1982, to pa 
predvsem zaradi porasta prekup-
čevanja z denarjem. 

Na področju splošne krimina-
litete so obravnavali 1148 kazni-
vih dejanj, kar je 35 dejanj več kot 
leto poprej. Najbolj občutljiva 
kazniva dejanja so nezakonita 

vselitev. Teh so obravnavali kar 
25. 

Najbolj zaskrbljujoča pa so 
dejanja s področja splošne krimi-
nalitete. Pri njih je tudi raziska-
nost najbolj kritična, saj pogosto 
ob prijavi niti osumljenec ni znan. 
Skupno so obravnavali 929 kaz-
nivih dejanj, od tegaje bilo največ 
tatvin v vrednosti nad 500 din, 
vlomnih tatvin do 30 tisoč dinar-
jev vrednosti, goljufij do 100 tisoč 
dinatjev vrednosti, vlomov v av-
tomobile, tatvin koles, tatvin z in 
iz avtomobilov itd. 

Storilci teh dejanj so pogosto 
povratniki, posamezniki pa stori-
jo tudi več kaznivih dejanj. De-
lavci Postaje milice Titovo Vele-
nje so obravnavali tudi mladolet-
niško prestopništvo. Med kazni-
vimi dejanji, ki jih storijo mlado-
letniki so na' prvem mestu tatvine, 
sledijo velike tatvine, odvzemi 
motornih vozil, poškodovanje 
tuje lastnine itd. Obravnavali pa 
so tudi 56 dejanj, ki so jih osum-
ljeni otroci. Gre pa za podobna 
dejanja, kot so jih storili mlado-
letniki. 

Največ kaznivih dejanj beležijo 
v gosto naseljenih krajih kot je 
Titovo Velenje in Šoštanj. Pa po-
glejmo še kakšno je stanje po 
krajevnih skupnostih. 

Na prvem mestu je KS Titovo 
Velenje-Desni breg (366 kaznivih 
dejanj), Titovo Velenje-Levi breg 
(194), KS Šoštanj (154), KS Staro 
Velenje (93), KS Šalek Gorica 
(71), KS Stara vas (62), KS Pesje 
(51), in KS Edvarda Kardelja 3« 
kaznivih dejanj. 

Miličniki se zavedajo, da bo 
zaradi vse večjega števila kaznivih 
dejanj potrebnega več preventiv-
nega delovanja, poleg tega pa 
bodo morali na tem področju več 
narediti tudi nosilci družbene sa-
mozaščite. Preventivno delo bo, 
kot poudarjajo, še zlasti usmeije-
no v tiste krajevne skupnosti, kjer 
so kazniva dejanja najpogostejša. 
Delo organov za notranje zadeve 
pa seveda ne more biti učinkovito 
tudi v primerih, ko posamezni 
občani ne reagirajo, ko vidijo 
storilca, da izvršuje kaznivo de-
janje. Dovolijo mu tudi, da ne-
moteno oddide. 

Miličniki obravnavajo kot 
kazniva dejanja tudi dogodke, 
samomore, požare in druge ne-
sreče. Pri dogodkih izstopajo po-
žari in delovne nezgode. Pri po-
žarih je v večini primerov človeški 
faktor izključen, med tem ko pri 
nesrečah pri delu velikokrat pri-
haja do njih zaradi neprevidnosti 
posameznega delavca. 

izvajati so tudi pooblastila po 
zakonu o kazenskem postopku. 
Pri odkrivanju storilcev kaznivih 
dejanj in zbiranju ter zavarovanju 
dokazov, ki so potrebni pri 
uspešnem postopku pred sodiš-
čem in drugimi organi, je Postaja 
milice uporabila svoja pooblasti-
la, in sicer so imeli v letu 1983, 34 
privedb, 185 pridržanj, 11 vstopov 
v tuja stanovanja, 16 nudenj po-
moči drugim državnim organom, 
zbirali so tudi obvestila na zahte-
vo javnega tožilca, opravljali raz-
lične oglede, preiskovali stanova-
nja in druge prostore ter začasno 
zasegah predmete. 

VAROVANJE JAVNEGA 
REDA IN MIRU 

Na tem področju je bilo 
opravljenega zelo veliko preven-
tivnega dela. Tako miličniki na-
dzirajo javni red in mir v tistih 
gostinskih objektih, kjer je ta 
najpogosteje kršen, več pa se 
zadržujejo na vseh tistih območ-
jih, ki so najbolj izpostavljena. V 
lokalih dosledno kontrolirajo to-
čenje alkoholnih pijač vinjenim in 
mladoletnim osebam. Na tem 
področju je bilo v preteklem letu 
že veliko narejenega, vendar pa 
bodo temu namenili v letošnjem 
letu še več pozornosti in dosledno 
ukrepali proti tistim gostincem, ki 
bodo točili alkohol vinjenim in 
mladoletnim. 

V letu 1983 so delavci Postaje 
n.ilice Titovo Velenje obravnavali 
623 prekrškov javnega reda in 
miru, kar je 12 odstotkov več kot 
leto prej. Porast pa ni tako velik 
kot leto poprej, ko je bil kar 43 
odstoten, to pa pomeni, da se te 
kršitve umirjajo. Največ pre-
krškov s tega področja so zabe-
ležili v gostinskih objektih in sicer 
kar dobrih 54 odstotkov. — • 

Miličniki vzdržujejo javni red 
in mir tudi pri vseh večjih prire-

bodo obiskovali pomembnej-
še seje izvršilnih odborov, svet 
pa bo pripravil skupne seje z 
izvršilnimi odbori v nazar-
skem Gozdnem gospodar-
stvu. Modni konfekciji Elkroj, 
temeljni organizaciji Gorenje 
— Mali gospodinjski aparati 
in na Zgornjesavinjski kme-
tijski zadrugi. 

Poživiti bo treba tudi delo ne-
katerih komisij pri občinskem 
svetu, ki se doslej z delovanjem 
niso posebej izkazale. Seveda ne 
manjka tudi drugih nalog. Vzvezo 
sindikatov bodo morali vključiti 
več delavcev, zaposlenih pri 
obrtnikih. Izboljšati bo treba tudi 
samozaščitno ravnanje, zlasti va-
rovanje družbene lastnine. Precej 
nalog je tudi na področju 
ohranjanja revolucionarnega iz-
ročila delavskega gibanja, po-
udariti pa kaže še napore za boljše 
sodelovanje z ostalimi družbeno-
političnimi organizacijami in 
drugimi dejavniki. 

ditvah, ki so organizirane v ve-
lenjski občini. Skupaj so varovali 

v 21 različnih prireditev, na njih pa 
je bilo 28 kršitev javnega reda in 
miru. Kontrolirajo tudi izvajajo 
zakona o prijavi in odjavi 
prebivaliča ter pomagajo pri delu 
drugim organom in organizacijam. 
To je vsekakor nujno pri izselitvah 
zaradi neupravičene vselitve. 
Vročajo tudi poštne pošiljke, ven-
dar pa poudarjajo, da v teh pri-
merih poštna uprava največkrat 
zataji. Ugotavljajo namreč, da ta 
vrača sodišču pošiljke, katerih 
naslovi so povsem pravilni. 

VARNOST PROMETA -
Pomembna naloga organov za 

notranje zadeve je tudi varnost 
prometa. Pogoji na področju 
varnosti prometa se v letu 1983 v 
občini Velenje niso bistveno iz-
boljšali. Promet pa seje v zadnjem 
času nekoliko zmanjšal — gotovo 
zaradi uvedbe bencinskih bonov 
in visoke cene goriva. Nekoliko pa 
seje povečal tovorni in avtobusni 
promet, zato kritična mesta niso 
nič manj nevarna kot v preteklih 
letih, Predvsem miličniki izpos-
tavljajo križišče Tomšičeve in 
Jenkove ceste, Tomšičeve in 
Kidričeve, del Kidričeve (med 
križišči z Efenkovo in Koroško, 
vključno z avtobusnimi postaja-
lišči). Težava našega mesta je tudi 
v tem, da nimamo ustreznih 
parkirišč za tovorna in druga vo-
zila. 

Število prometnih nesreč s te-
lesnimi poškodbami oziroma z 
veliko materialno škodo se v letu 
1983 ni povečalo. V prometnih 
nesrečah je poškodbam podleglo 
9 oseb (leta 1983 le 4), hudo jih je 
bilo poškodovanih 48, lažje pa 93. 
Povzročitelji prometnih nesreč so 
v največ primerih vozniki osebnih 
vozil (71), pešci (18), vozniki ko-
lesa z motoijem (10) itd. Med vz-
roki prometnih nesreč je na prvem 
mestu neprimerna hitrost, sledi 
izsiljevanje prednosti, nenadno 
prečkanje ceste, vinjenost itd. 

Da bi varnost prometa kar 
najbolj izboljšali, organizirajo 
delavci velenjske Postaje milice 
številne preventivne akcije, po-
vezujejo pa se tudi z drugimi 
ustreznimi organi in organizaci-
jami. 

Takšnega sodelovanja si želijo 
prav na vseh področjih dela, saj se 
zavedajo, da bo njihovo delu 
uspešno, če bodo pntegnili k so-
delovanju kar najširši krog 
občanov. 

Kdo ve, komu so namenjene zapornice? »Veijetno vlaku, da ne bi 
ki vztrajno premaguje oviro. 

• m mmm 
kam zavil,« si misli tovarišica, 

Drobno gospodarstvo v občini Mozirje 

Obseg storitev nenehno 
pada 

Celovit razvoj drobnega gospo-
darstva je v zadnjem času pogosta 
tema razgovorov in ocenjevanja na 
vseh ravneh. Temu področju go-
spodarjenja namenjamo v bodoče 
ključno vlogo pri razreševanju šte-
vilnih vprašanj našega gospo-
darskega razvoja. Možnosti za 
krepitev njegove vloge je veliko. 
Zlasti pomembna je vloga drobne-
ga gospodarstva na področjih 
zaposlovanja, povečevanja pro-
duktivnosti in rentabilnosti, iz-
boljševanja ponudbe na tržišču, 
dopolnjevanja industrijske proiz-
vodnje, nadomeščanja uvoza, 
prilagajanja domačih gospodar-
skih gibanj razmeram na svetov-
nem trgu in drugod. Seveda se 
ocenjevanju razmer v drobnem 
gospodarstvu niso mogli izogniti 
tudi v mozirski občini, pri čemer 
pa so svoja razmišljanja trenutno 
usmerili le v zasebni sektor, ker 
družbenega drobnega gospodar-
stva v tem času ne premorejo. 

Ugotovitve so jasne. V občini 
Mozirje drobnega gospodarstva v 
družbenem sektorju torej ni, pa 
tudi sicer slabosti in nedorečenosti 
ne manjka. Obrtniki in pri njih za-
posleni delavci predstavljajo v 
mozirski občini le 12,8 odstotka 
vseh zaposlenih, samo delavci pa le 
5,4 odstotka. Izredno slabo razvita 
je storitvena dejavnost. Ob tem je 
še posebej zaskrbljujoče dejstvo, 
da storitve iz leta v leto upadajo. 
Vzrokov je seveda več. Mednje 
vsekakor sodi tudi dejstvo, da sa-
mo delo, kot element no-
voustvarjene vrednosti, ni dovolj 
vrednoteno. Problem so tudi iz-
redno dragi poslovni prostori, niti 
jih ni dovolj, razrešiti bo treba ne-
dorečenosti na področju davčne in 
kreditne politike in še bi lahko 
naštevali. Zaradi občutnega 
pomanjkanja storitev in uslug za 
občane se seveda ne morejo 
izogniti primerom nedovoljenih 
storitev, čeprav ,,šušmarstva" v 

zadnjem času ni toliko, kot v pre-
teklih letih. 

Proizvodna obrtna dejavnost 
hitro narašča, ob tem pa v celoti 
manjka tehtnih kooperacijskih 
oblik sodelovanja z združenim de-
lom. Tudi posamezne vrste obrti se 
neusklajeno in nerazumljivo 
različno razvijajo. Avtoprevozni-
kov je že zdavnaj preveč, pa tudi 
razvoj lesarskih dejavnosti že ni 
več v skladu z razpoložljivimi 
količinami lesne surovine in je zato 
že v nasprotju z občinskimi intere-
si. To seveda predvsem velja za 
obratovalnice, ki se ne^ukvarjajo z 
višjo obliko predelave lesa, niti ni-
so vključene v kooperacijsko so-
delovanje z združenim delom. 
Prav v lesarstvu se tudi pojavljajo 
primeri neupravičenega bogatenja, 
čemur bodo v občini Mozirje v 
bodoče namenili več pozornosti. 
Tudi zato, ker je že dolgo znan pe-
reč problem nedovoljene trgovine z 
lesom, ki kljub pomanjkanju 
kakovostne surovine, ,,zapušča" 
občino in dolino. Tudi gostinsKa 
ponudba je nepopolna, saj lokali v 
nekaterih krajih hrane sploh ne 
nudijo, ob tem pa naj bi bil turi-
zem prednostna panoga razvoja 
Gornje Savinjske doline. 

Pomanjkljivosti je seveda še več. 
Zakonodaja ni dorečena, prav. ta-
ko bo treba ustrezno dopolniti 
davčno in kreditno politiko, 
okrepiti štipendiranje za potrebe 
drobnega gospodarstva, v čim 
večji meri odpraviti slabosti, zago-
toviti razvoj družbenega drobnega 
gospodarstva, saj možnosti zago-
tovo ne manjka in podobno. Na-
log je torej veliko. O njih so na 
nedavni seji razpravljali tudi člani 
občinskega komiteja zveze 
komunistov. Na osnovi pogloblje-
ne razprave bodo pripravili ustrez-
ne sklepe in stališča, katerih 
uresničevanje bo moralo omogočiti 
hitrejši razvoj drobnega gospodar-
stva mozirske občine v celoti. 

Brivnice in česalnice 
p. o. Titovo Velenje 

Na podlagi sklepa delavskega sveta DO Brivnice in česalnice 
Titovo Velenje z dne 24. 1. 1984 razpisna komisija ponovno 
razpisuje dela in naloge 

I N D I V I D U A L N E G A 
P O S L O V O D N E G A O R G A N A 
(ni reelekcija) 

Za individualni .poslovodni organ je lahko imenovana oseba, 
ki izpolnjuje naaednje pogoje: ,, " 

1. da ima višjo strokovno izobrazbo pravne smeri in najmanj 
3 leta delovnih izkušenj na odgovornih delih oz. nalogah 

2. da ima smisel za organizacijo dela in vodenje poslovanja 
3. da ima osebne kvalitete, kot so opredeljene v družbenem 

dogovoru o kadrovski politiki v občini Velenje 
4. da je družbenopolitično aktiven 

5. da izpolnjuje splošne pogoje predpisane z zakonom 

Izbrani kandidat bo izbran za dobo 4 let. 
Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izpolnje-
vanju razpisnih pogojev v 8 dneh po objavi v zapečateni 
kuverti z oznako ,,za razpisno komisijo" na naslov Brivnice in 
česalnice, Cankarjeva 1, 63320 Titovo Velenje. 
O izidu izbire bomo kandidate obvestili v 15 dneh po oprav-
ljeni izbiri. 

Zbor delavcev 
Centra za informiranje, propagando 
in založništvo Volenje 

OBJAVLJA 

delo in naloge 

STROJEPISKE 

(tajniška dela) 

za nedoločen čas s polnim delovnim časom 

Pogoji: 
— končana administrativna šola ali ekonomska srednja šola 
— eno leto delovnih izkušenj 
— moralno-politična neoporečnost 
— znanje slovenskega jezika 

Poskusno delo traja 3 mesece. 
Osebni dohodek po samoupravnem sporazumu o delitvi do-
hodka in osebnih dohodkov. 

Kandidati naj pošljejo prošnje s potrebnimi dokazili na Center 
za informiranje, propagando in založništvo Velenje, 63320 
Titovo Velenje, Františka Foita 10, v 15 dneh po objavi raz-
pisa. 

Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili o izbiri v 30 
dneh po preteku razpisnega roka. 

Kandidati dobe podrobne informacije o delu in nalogah stro-
jepiske na Centru za informiranje, propagando in založništvo 
Velenje. 

»NAŠ CAS«, glasilo Socia-
listične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, cesta 
Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januarja 1973 
je izhajal kot štirinajstdnevnik 
»Šaleški rudar«, kot tednik pa 

izhaja »Naš čas« od 1. marca 
1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, BorisZakošek, Mira 
Zakošek in Milena Krstič-Pla-
ninc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 
850-317,850-316. 

Brzojavni naslov: Informativ-
ni center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
10 dinarjev. Letna naročnina za 

individualne naročnike je432 din 
(mesečna *je 360 din) za inozem-
stvo 900 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 
tisk in oprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in fo-
tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije izvr-
šnega sveta Skupščine SR Slo-
venije, številka 421-1/72 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Velik skok porabljenih sredstev 
Kolektiv delovne organizacije 

Eso se je lani srečeval z velikimi 
težavami. Čeprav so bili nanje 
pripravljeni, so seveda zanesljivo 
vplivale na lanske končne rezul-
tate. Kljub temu so v primerjavi z 
letom poprej presegli celotni pri-
hodek za 65 odstotkov, oziroma ga 
dosegli 165 milijard starih dinar-
jev. Pričakovali so, da bodo ma-
terialni stroški visoki, vendar ne 
tako, kot so v resnici bili. Tako so 
porabljena sredstva porasla kar za 
90 odstotkov. Tudi delovni rezul-
tati so spodbudni, saj so dohodek 
povečali za 30 odstotkov, kar v 
dinarjih pomeni 55 starih milijard. 
Prav tako so opravili več proiz-
vodnih ur na račun podaljšanega 
delavnika ter dela v prostih sobo-
tah in nedeljah, vse skupaj z 
manjšim številom delavcev, kot so 
načrtovali. 

Poleg težav v proizvodnji, zlasti 
z zasedenostjo proizvodnih 
zmogljivosti in neustreznimi 
stroji, pa tudi stanje na tržišču seje 
spremenilo. Poleg celovite po-
nudbe želi kupec tudi fiksno ceno 
plačljivo v dinarjih in kredit na 
daljše obdobje z ugodnejšimi 
obrestnimi merami, kot so ban-
čne. To pa je za delovno 
organizacijo sila neugodno. K 
temu je svoje prispeval še nedavni 
odlok zveznega izvršnega sveta o 
zamrznitvi cen. kar bo nedvomno 
povzročilo izpad dohodka. Ob 
neugodnih gibanjih cen repro-
materialom. zlasti izdelkov črne 

Kako bo letos, je za 673-članski kolektiv še vprašanje, saj bodo 
gospodarski pogoji pravtako težki 

metalurgije, ki jo morajo plače-
vati vnaprej in prispevati še de-
vizno udeležbo, dobijo materiale 
barvne metalurgije samo za de-
vize. se kaj lahko zgodi, da bo Eso 
letošnje prvo polletje sklenil z 
negativnimi poslovnimi rezultati. 
Težave pri nabavi repromateria-
lov so tudi v tem. daje trg slabo 
založen, cene neprestano rastejo, 
dobavitelji ne jamčijo dobavnih 

rokov in tako naprej. Takšno sta-
nje je povzročilo, da so nabavljali 
material takrat, koje bil na tržišču, 
čeprav takšnih količin niso po-
trebovali. To je bilo možno vse 
dotlej, dokler so seveda imeli na 
voljo dovolj lastnih obratnih 
sredstev. V bodoče pa bodo mo-
rali opraviti doslednejšo selekcijo 
naročil in si pridobiti kar največ 
obratnih sredstev. Če tu ne bodo 

dovolj uspešni, se lahko zgodi, da 
bo motena celo redna proizvod-
nja. To pa bi brez dvoma slabo 
vplivalo na razpoloženje in po-
čutje celotnega kolektiva. Poleg 
delovne discipline in finančnih 
težav je za boljšo preskrbo z re-
promateriali več kot potrebna 
tudi usmeritev v izvoz. Rešitev iz 
zagat je uveljavljanje na zuna-
njem trgu, kije seveda pogojeno s 
kakovostjo izdelkov, točnostjo 
rokov in konkurenčnimi cenami. 
Zato tudi velja poglobiti koope-
racijo s firmo Dauti. menijo v 
delovni organizaciji Eso. 

Kot zanimivost in za zgled dru-
gim naj zapišemo naslednje: V Esu 
so na pobudo sindikalne 
organizacije v tej delovni 
organizaciji med delavci izvedli 
nadvse zanimivo anketo o trenut-
nem stanju in razpoloženju v ko-
lektivu. Anketo, je izpolnilo preko 
460 delavcev, iz nje pa je moč 
razbrati, da delavci za svoje delo 
niso dovolj stimulirani, za boljše 
delo pa ne dobijo »pravičnega« 
osebnega dohodka. Nadalje so 
zapisali besede o slabi organizaciji 
dela, ki se kaže v nesposobnosti 
tistih, ki delo organizirajo. 

To je dovolj tehten pokazatelj, 
da bodo morali v Esu marsikaj 
spremeniti, da bodo omenjene 
pomanjkljivosti uspešno odpravili. 
In kot sami pravijo bo potrebno 
najprej postaviti prave ljudi na 
prava mesta. Ne bodo pa zane-
marili izboljšanja organizacije 
dela in nagrajevanja po delu. To pa 
je tudi nujno in potrebno, če želijo 
letošnje poslovno leto skleniti 
pozitivno. 

B. Mugerle 

Vekos — tozd Stanovanjska oskrba 

Ukrepi za boljše gospodarjenje 
Vekosova temeljna organizaci-

ja Stanovanjska oskrba se je tako 
kot ostale temeljne organizacije 
združenega dela lani srečevala z 
zelo težkimi in zaostrenimi pogoji 
gospodarjenja. Zato so ob vsakem 
tromesečju, ko so ocenjevali gos-
podarske rezultate, sproti spreje-
mali ukrepe za odpravo težav. Prav 
negativni rezultat gospodarjenja v 
prvem tromesečju je znotraj tozda 
narekoval široko aktivnost spre-
jemanja konkretnih stabilizacij-
skih ukrepov. Uspeh ni izostal. 

Kljub vsem tem težavam so v 
tozdu Stanovanjska oskrba lani 
celotni prihodek glede na načrte 
presegli za 15 odstotkov. Glede na 
plan SQ dosegli dohodek 97-
odstotno. čisti dohodek s 94 
odstotki, porabili pa so za 39 
odstotkov več sredstev, kot so 
predvidevali. Temu primeren je 
tudi ostanek čistega dohodka. Vse 
to so dosegli s 74 delavci, čeprav so 
načrtovali 77 delavcev. Povprečni 
osebni dohodek v tej temeljni 
organizaciji je bif 16.270 dinarjev. 
Kar 68 delavcev je prejemalo do-
hodek. kije nižji od povprečnega v 
občini in je ob polletju znašal 
17.243 dinarjev. Prav pri teh de-
lavcih pa osebni dohodki skoraj 
že ne zadoščajo za zadovoljevanje 
življenjskih potreb. Predvsem jih 
v Stanovanjski oskrbi skrbi, da so 
porabljena sredstva kar za 39 
odstotkov višja od načrtovanih. 
Vzroke zato bodo podrobneje 
ocenili in temu primerno 
oblikovali načrte za letos. Težava 
je tudi v tem. da tozd nima 
ustreznih pogojev za delo. ker je 
interesna skupnost sedanje pros-
tore prodala Surovini. Trenutno v 
Stanovanjski oskrbi še nimajo 
pogojev za nadomestno gradnjo. 

; V tozdu nameravajo v bodoče 

uvesti dvoizmensko delo vzdrže-
valcev. Ti bodo torej delali v času, 
ko so naročniki uslug doma. V 
tozdu menijo tudi, da so precej 
izboljšali odnose med vzdrževalci 
in uporabniki. Kljub temu so de-
lavci, ki so ob vsakem času pri-
pravljeni odpraviti napake, več-
krat deležni neupravičene kritike, 
zlasti pri odpravljanju okvar, ki 
jih z nevestnim ravnanjem povz-
ročajo stanovalci sami. Motijo jih 
tudi nekatere organizacijske 
spremembe. Zato bodo poiskali 
vse samoupravne poti, da ne bodo 
izničili vsega, kar so v zadnjih letih 
dosegli na področju stanovanjske 
izgradnje in oskrbe. 

Za izboljšanje gospodarjenja so 
v tozdu Stanovanjska oskrba 
sprejeli nekaj konkretnih 
ukrepov, ki so jih pravkar dali v 
javno razpravo. Dosledneje, kot 
doslej, bodo morali upoštevati 
sistem obračunavanja izvršenih 
del, dopolniti in organizacijsko 
izboljšati notranjo organizacijo 

| deia. se kadrovsko okrepiti in za-
gotoviti celovito ponudbo skup-

! nostim stanovalcev, interesni 
skupnosti in vsem ostalim upo-
rabnikom. Bolje bodo morali iz-
koristiti vse kadrovske zmoglji-
vosti v okviru Vekosa. Stalne na-
pore bodo namenjali delovni dis-
ciplini, primernemu odnosu do 
uporabnikov storitev, sproti pa 
bodo morali spremljati uresniče-
vanje programa samoupravne 
interesne skupnosti. Pomagati 
bodo morali tudi pri ustanavlja-
nju še drugih skupnosti stanoval-
cev in vanje ter v krajevne skup-
nosti prenesti težišče svojega dela. 

Trenutno je v velenjski občini 
ustanovljenih 125 skupnosti sta-
novalcev. ustanoviti pa jih na-

meravajo še od 10 do 15. Sicer pa 
v Vekosovem tozdu Stanovanjska 
oskrba o ustanovljenih skupnos-
tih stanovalcev menijo tole: »Na 
sestankih ob ustanavljanju skup-
nosti stanovalcev, ki se jih vedno 
udeležujemo, se večkrat zastavlja 
vprašanje kako naprej. Sedaj na-
mreč celotni stanovanjski fond 
prenašamo v upravljanje skup-
nostim stanovalcev, kot določa 
zakon. Žal pa se že pojavljajo 
težnje, da bi moral obveznosti za 
interesno skupnost pobirati en 
inkasant, za centralno ogrevanje 
in vodo drugi, mrzlo vodo, odvoz 
smeti tretji in tako dalje. Obstaja 
torej bojazen, da bo prihodnje 

mesece k stanovalcem prihajalo 
več inkasantov. To pomeni, da bi 
opustili vse tisto, kar smo v ve-
lenjski občini na tem področju 
dosegli v preteklih letih in kar so 
nam druge občine zavidale. Po-
udariti velja, da smo imeli le pol 
odstotka dolžnikov. Pri Vekosu 
smo celo pripravljeni prenesti 
obračunavanje obveznosti in da-
jatev na avtomatsko obdelavo po-
datkov. Imamo že vse pripravljeno, 
na interesni skupnosti pa menijo, 
da bi na avtomatsko obdelavo 
prešli šele čez dve leti. Menimo, da 
je to korak nazaj.« 

B. M. 

KZS občine Mozirje 

Urejanje Zadrečke doline 
Naloge kmetijskih zemljiških 

skupnosti so raznovrstne in še ka-
ko pomembne. V skladu z zako-
nom o kmetijskih zemljiščih mora-
jo skupnosti urejavati zelo številna 
področja. Sem sodijo vse vrste 
melioracij, promet s kmetijskimi 
zemljišči in ostale sprotne naloge. 

Med ukrepe za boljše gospodarjenje sodi tudi večja delovna 
disciplina in boljša organizacija dela 

Kmetijska zemljiška skupnost 
občine Mozirje je v minulih treh 
letih opravila zelo veliko zlasti pri 
hidromelioracijah, saj je s tem 
zagotovila 380 hektarjev kmetij-
skih površin. To so bile več ali 
manj manjše melioracije. V zad-
njem letu je svoje delo usmerjala 
tudi v obsežnejše hidromelioracije 
v Zadrečki dolini. 

Za srednjeročno obdobje 81-85 
si je namreč skupnost zadala 
obsežno nalogo hidromelioracije 
celotne Zadrečke doline. Do 
prihodnjega leta bodo predvidoma 
sklenjena dela na 300 hektarjih 
kmetijskih zemljišč. Sem sodijo 
področja Zgornjih in Spodnjih 
Pobrežij in površine od Dobletine 
do Lačje vasi. Potrebno 
dokumentacijo za vsa ta dela že 
pridobivajo in upajo, da bodo 
končana do sredine letošnjega leta. 

Naslednja pomembna naloga 
skupnosti je pianinsko pašništvo. 
V mozirski občini je 3.500 hektar-
jev pašnih površin, za pravo pašo 
pa jih je primernih le okrog 2.000. 
Te površine so obeležile že v letih 
med 1954 in 1959. Doslej je seveda 
narava naredila svoje in veliko teh 
površin je že zaraščenih, zaradi 
različnih pogledov na kmetijstvo in 
živinorejo pa je znatno upadlo tudi 

planinsko pašništvo. Ti pogledi so 
se v zadnjih letih precej spremenili 
in zanimanje za pašo v planinah je 
znova močno naraslo. V Občini so 
pričeli oživljati planinske pašnike, 
urejevati lastniške odnose in 
določevati pašne in gozdne površi-
ne. V zadnjih treh letih so tako 
uredili prvih pet pašnikov na 
Radegundi, Teru in tri na celotni 
Menini planini. Letos čaka 

j skupnost obsežna naloga in sicer 
| ureditev vseh p"ašnih površnin v 

občini. S tem se povečuje tudi sta-
lež živine na planinskih pašnikih. 
Leta 1980 so našteli 950 glav gove-
di in 1000 ovac, lani pa že 1.400 
govedi in 1.300 ovac. To je vseka-
kor pomemben napredek, saj so v 
pašne površine vlagali majhna 
sredstva, predvsem za najnujnejša 
ureditvena dela. Letos bodo med 
drugim opravili agromelioracijo na 
100 hektarjih pašnih površin na 
pašnikih Radegunde in Ter in 
število glav na teh površinah se bo 
lahko znatno povečalo. Dela je 
seveda še precej, vendar so 
prepričani, da bodo s smotrnim 
delom dosegli željene cilje., 

Pri uresničevanju kmetijske 
zemljiške politike je zelo pomem-
ben promet s temi zemljišči. 
Skupnost mora zagotavljati do-
sledno uresničevanje zakonskih 
določil. Nalog je seveda veliko tudi 
pri prostorskem načrtovanju, pri 
čemer velja poudariti, da so 
zahtevano kategorizacijo kmetij-
skih zemljišč v mozirski občini 
opravili med prvimi v Sloveniji. S 
tem so zagotovili nemoteno izdela-
vo prostorskega dela družbenega 
načrta, ki naj bi bil nared že aprila 
letos. 

Franc Atelšek 
Zmotili smo ga sredi zelo 

pomembnega dela ne samo zanj, 
ampak za vse nas — pri priprav-
ljanju testa za peko kruha. Franc 
Atelšek, sogovornik v današnjem 
srečanju, je namreč pek v velenj-
ski industrijski pekarni. Z njim 
smo se zapletli v kratek pogovor 
in nastal je tale zapis. 

Franc opravlja poklic peka že 
22 let. Pekaril je v Bovcu, Hra-
stniku, življenjska pot ga je vo-
dila še v Beograd in celo v 
Zahodno Nemčijo. Zadnja Ti 
leta pa je zaposlen v merksovi 
industrijski pekarni v Titovem 
Velenju kot pripravljalec testa. 
,,Doma sem iz Mozirja. Tiste 
čase, ko sem končal osnovno šo-
lo, smo večkrat občutili 
pomanjkanje kruha. Poklic peka 
je bil seveda takrat sila zanimiv. 
Odločil sem se zanj in danes mi 
ni ž<d. Izučil sem se v stari 
pekarni v Šmartnem ob Paki, 
naredil živilsko šolo v Mariboru. 
Kot vsakega mladega človeka, je 
tudi mene vlekla v svet 
radovednost, spoznati čimveč in 
se čimveč naučiti. Tako sem 
potoval. Nikjer mi ni bilo težko 
najti dela. Če je človek pošten in 
rad dela, ga povsod sprejmejo," 
pripoveduje Franc. 

Poklic peka je danes zelo is-
_ kaii. Tisti, pravih pekov je 
resnično zelo malo. Franc je po-
nosen na svoje delo. Skoda le, da 
lepih strani pekovskega poklica 
bolje ne poznajo mladi ljudje. 

Po Francovem mnenju se mla-
di ne odločajo zanj, ker se v tem 
poslu tako slabo zasluži. Odbija 
pa jih še delo v treh izmenah. 
Zlasti naporno je ponoči. Tudi 
ob nedeljah, praznikih je treba 
zamesiti in speči kruh. Najbolj 
srečen in zadovoljen je takrat, 
kadar zmesi dobro testo in so 
ljudje s kruhom zadovoljni. Kot 
sam pravi, je kruh mnogo 
okusnejši, če ga spečeš ročno. 
Daljša je peka, boljši je kruh 

,,Industrijska peka je prehitra, 
zato je kruh slabše kakovosti. 
Tudi od moke je precej odvisno. 
Znati moram ,,stvari" spraviti 
skupaj čimbolje, vendar zmeraj 
ne gre. Mimogredi se mi zgodi, 
da pozabim soliti, dodati kvas." 

Čeprav Franc pekari skoraj že 
polovico svojega življenja, v 
njem kljub naporu še vztraja. 
Gotovo bo do konca življenja, 

saj mu je zelo všeč in zanj ni 
lepšega opravila. O tem, da ga 
ima zelo rad, pove tudi tole: 
,,Pravih pekov lahko prešteješ 
na roke. Ce jilovek svoje delo i 
veseljem opravlja, mu nizki 
osebni dohodek ne sme biti toli-
ko pomemben. Jaz ga zlepa ne 
bom zapustil. Malo pekovske 

J i 

Franc Atelšek 

,,žilice" ti pride vedno prav, 
prav tako čut odgovornosti. Pek 
sem toliko časa, da sem se že 
zdavnaj vsega navadil; tem-
perature, nočne izmene, dela v 
prazničnih dneh. Pomembno je, 
da nam kruha, tega osnovnega 
živila, nikoli ne manjka". 

Franc je prijeten sogovornik. 
Zna pripovedovati in poslušalec 
mu z veseljem prisluhne. Povedal 
nam je še to, da je razmišljal o 
lastni pekariji, vendar časi niso 
najbolj ugodni za to. Doma ima 
krušno peč. Vendar je njegova 
mama glavna pekarka pri hiši. 
Francu namreč pravi, da ji še 
vedno ni dorasel. 

V mladosti se je naš 
sogovornik ukvarjal z mnogimi 
konjički. Se najbolj pri srcu mu 
je bilo padalstvo in jadralni 
šport. Za sabo ima 37 ur letenja 
in 51 skokov. Gradnjo hiše pa za 
konjičke ni bilo več časa. Kot 
pravi, živi sedaj predvsem za 
dom, družino in seveda pekarno. 
V svojem delovnem okolju pa 
poleg odgovornega dela opravlja 
še predsedniško funkcijo v 
osnovni organizaciji sindikata. 

T. P. 

Neuije v občini Mozirje 

Največ škode v gozdovih 
Občinski štab civilne zaščite in 

občinski center za opazovanje in 
obveščanje sta do konca prejšnje-
ga tedna zbrala prve podatke o 
škodi, ki jo je močan veter povz-
ročil na področju Gornje Savin-
jske doline. Po teh začasnih po-
datkih je škoda zelo velika, saj 
presega štiri stare milijarde in pol 
dinarjev, ali 45.400.000 dinarjev. 
Žal so podatki začasni in v 
mozirski občini se bojijo, da bodo 
posledice mnogo hujše. Največ 
škode je namreč v gozdarstvu, kjer 
so podatke lahko zbrali le za 
nižinske predele, v višje pa zaradi 
visokega snega in žametov ne 
morejo. 

Orkanski veter je namreč na 
področju mo/.irske občine po se-
danjih podatkih podrl in polomil 
26.000 kubičnih metrov lesa. v 
pretežni meri iglavcev. V dinarjih 
to pomeni 38 milijonov, kot reče-
no' pa bodo posledice hujše. Po-
vedati velja, da bo spravilo po-

drtega lesa zaradi težkih terenov 
zelo zahtevno in otežkočeno, 
gozdarji pa poleg tega menijo, da 
bo treba povsem opustošene po-
vršine čimprej urediti in pogoz-
diti. 

Na električnem omrežju je bilo 
škode za 3 milijone dinarjev, vse 
okvare so s hitro akcijo odpravili 
že v soboto, razen na dveh mestih. 
PTT vodi so utrpeli za 900.000 
dinarjev škode, omrežje pa že 
normalno deluje. Od družbenih 
objektov so bili poškodovani le 
delovni prostori temeljne 
organizacije Kovinarstvo na 
•Ljubnem, kjer seje porušila zad-
nja steklena stena, škodo pa so 
ocenili na 1.000.000 dinarjev. 
Enaka škoda je nastala tudi na 
/ičniškem sistemu na Golteh. Za 
poldrugi milijon dinarjevješkode 
tudi na zasebnih stanovanjskih in 
gospodarskih poslopjih. Gre 
predvsem za delna razkritja streh, 
posledice pa so večinoma odpra-
vili lastniki sami. 

rStlife : 

Veter je gozdarstvu povzročil ogromno škodo 



Turistično društvo Titovo Velenje 

Priznanja in graje 
Že v eni prejšnjih številk Našega 

časa smo objavili rezultate dela 
komisij za ocenjevanje okolja v 
nekaterih krajevnih skupnostih. 
Tokrat objavljamo še priznanja za 
krajevni skupnosti Titovo Velenje 
Center desni breg in krajevno 
skupnost Stara vas. Obljavljamo 
pa tudi graje — bodeče neže za 
najbolj neurejena okolja. 
KRAJEVNA SKUPNOST STA-
RA VAS 

PIŽNANJA ZA CELOTNO 
IJEEDIIEV: Jože Vanovšek. 
Koroška 33; Ivan Valant. Gorenj-
ska 17; družina Zelenko, Subo-
tiška 20; družina Mihelak, Su-
botiška 17; družina Dimitrovič, 
Subotiška 16; družina Vohar, 
Subotiška 13; družina Zrnič, Pod 
parkom 25; 

PRIZNANJA ZA PREDHIŠ-
NO UREDITEV: Družina Kot-
nik, Koroška.3; Justika Terglav, 
Koroška 22; Tone Hren. Pod 
parkom 1; družina Lajler, Pod 
tarkom 6; družina Korenič, Pod 
jarkom 8; družina Brinovšek, Pod 
parkom 21; p to Mravljak, Pod 
parkom 23; 
KRAJEVNA SKUPNOST TI-
TOVO VELENJE - CENTER 
DESNI BREG 

PRIZNANJA ZA CELOTNO 
UREDITEV: Priznanja prejmejo 
hišni sveti stanovanjskih blokov 
Jenkova 37, Jenkova 33; Jenkova 
39; Šlandrova 14; Vojkova 13; 
Vojkova 16; Šercerjeva 16; Ki-
dričeva 51; Tomšičeva 14; Jurčiče-
va 3; Jurčičeva, 6; Jože Spital, 
Šlandrova 5; Sagmeister Pavla! 
Šlandrova 7; Janko Meža, Ker-
snikova 55; Fanika Rifel, Ašker-
čeva 22; Pavla Melanšek, Ašker-
čeva 1 b; Jožefa Melanšek, Aš-
kerčeva 1 a; Marija Jambrovič, 
Kersnikova 4; Cecilija Tajnik. 
Kersnikova 28; Dom za varstvo 
odraslih (priznanje prejme tudi 
prizadevna oskrbovanka Terezija 
Sidar.) 

PRIZNANJA ZA BALKON-
SKO IN OKENSKO CVETJE: 
Ana Pečečnik, Tončka Rjaveč, 
Ana Hribernik, Anica Sobočan 
(Bračičeva ulica); Jožica Štehov-
nik, Katarina Spigel, Angela 
Skela, Marija Skornšek, Slobo-
danka Mladenovič, Tončka Po-
vratnik, Strojnik Gruber, (Jenko-
va); Lojzka Strmčnik, Betka 
Bristovnik, Ana Seklič (Kidriče-
va); Angela Brezovnik, Marija 
Valoh (Kajuhova); Albina Fidej, 

Ivan Fink, Jožica Gracej, Hedvi-
ka Založnik (Čufarjeva); Ana 
Bolte. Ivica Kajsersberger, Anton 
Klaus. Jože Gašper, Ivan Lipnik 
(Šlandrova); Franc Pravdič, Vla-
do Videmšek, Danica Senekovič, 
Jožica Brušek (Kersnikova); Bet-
ka Šolinc, Angela Grejan (Aš-
kerčeva); Katika Končnik (Šer-
cerjeva); Marija Borovnik, Te-
rezija Atešek, Vinko Mraz, Ana 
Vršič, Zlatko Radovanovič, Milan 
Omladič (Tomšičeva); Betka Žiž-
mont, Mihaela Plešivčnik (Celj-
ska); Fanika Brezovnikar, Marija 
Felicijan, Slava Jelenko, Vinko 
Vulan, Rozika Grazer (Zidan-
škova); Franc Bastel, Katič-Flor-
jan (Stanetova). 

BODEČE NEŽE ZA NEURE-
JENA OKOLJA 

Upravni odbor turističnega 
društva Titovo Velenje je skupaj s 
člani komisij ki so ocenjevale 
mesto in kmečke domačije v kra-
jevnih skupnostih sprejel sklep o 
podelitvi bodeče neže. Prejmejo 
jih: 

KOMISIJA ZA RUDARSKO 
ŠKODO REK VELENJE za ne-
upoštevanje estetskih vrednot za 
zahodni del Deberc nad Vekoso-
vim smetiščem pri izdaji dovoljenj 
za gradnjo zajčnikov. Predlaga-
telji menijo, da bi lahko skrili 
zajčnike za Tičnico. S tem bi 
ohranili podobo prejšnje kulturne 
krajine ob magistralni cesti za 
Graško goro. ki jo vsako leto ob-
išče mnogo turistov. 

ERA — TOK KMETIJSTVO 
za neestetsko prezidavo oken na 
bivšem starem skednju turnskega 
gradu SAMOUPRAVNA STA-
NOVANJSKA SKUPNOST 
občine Velenje za neurejen status 
gradu Turn, za nedovoljene no-
tranje prezidave v gradu in zunaj 
njega, za premajhno skrb za ne-
govanje zgodovinskega obeležja 
gradu, kije enako star kot njegov 
velenjski vrstnik (če ni še celo 
starejši) ter za neurejenost »Pe-
pelhausa« in njegove okolice. KS 
ŠMARNO za neurejeno neoro-
mansko kapelo sredi starega po-
kopališča v Šmartnem pa tudi 
zaradi neurejenosti pokopališča 
preko celega leta. 

KS ŠALEK GORICA za nedo-
rečenost urejanja kompleksa Ša-
leškega gradu in njegove zaščite. 
KS EDVARDA KARDELJA za 
premajhen čut ohranjanja estet-
ske ureditve naselja in zaradi 
uničevanja nasadov. GRADI-

DOKLEJ TAKO? Večkrat smo 
priča vandalskemu početju, tudi 
pri razbijanju drage javne raz-
svetljave. Tokrat sicer ne gre za kaj 
takšnega, kajti spodnji obroč sve-
tilke v naselju Šalek—Gorica (na 
sliki) se je s pomočjo vetra snel 
sam. Kdo neki ga je tako slabo 
pritrdil? Razbil se na srečo ni, ne-
kdo pa ga je z vrvico obzirno pri-
vezal k stojalu. Kako dolgo pa bo 
ostal tako, pa žal ne vemo. 

desni strani nov turistični objekt 
Restavracija Jezero. 

Grajo prejmejo tudi krajevne 
skurmosii BEVČE. STARO VE-
LENJE. ŠENTILJ IN PAKA, ki 
se niso vključile v tekmovanje — 
tekmujmo za najbolj' urejeno 
krajevno skupnost v občini, prav 
tako pa tudi niso ustanovile ko-
misij. ki bi ocenjevale okolje in 
ustanovile pododbore turistične-
ga društva. 

TELJ IN INVESTITOR 
TRGOVINE MERX v krajevni 
skupnosti Šalek Gorica za neure-
jenost okolice. Graditelj omenje-
ne trgovine je bilo Gradbeno 
podjetje Ingrad Celje. HPH za 
neurejenost parkirišča ob 
Trebušnici. ZEMLJIŠKA 

SKUPNOST za neurejena zem-
ljišča od Koruna do bencinske 
črpalke na Celjski cesti in za 
zemljišča ob novi cesti proti Pesju, 
ki so neurejena, čeprav stoji na 
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KS Salek - Gorica 

Premagati zaprtost 
in odtujenost 

Kdaj bo končana trgovina? 
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nopolitično življenje, saj pojmuje 
krajevno skupnost le kot bivalno 
spalni del in ne čuti potrebe po 
vključevanju v tiste oblike delo-
vanja, ki predstavljajo nadgradnjo 
v družbi. Prav zato je poziv za so-
delovanje v oblikah kulturno-
umetniškega delovanja poskus, da 
bi premagali prav to zaprtost in 
odtujenost,« pravi predsednica 
krajevne konference Lea Lukič. 

Živahnejše družbenopolitično 
in društveno življenje pa je prav 
tisto, kar so imeli v mislih, ko so 
sprejemali program SZDL. Ta 
vsebuje naloge v zvezi z obliko-
vanjem krajevne samouprave: 
skupščina, sveta in nekaterih ko-
misij. To je že oblikovano, prav 
kmalu pa bodo pričeli oblikovati 
po soseskah tudi odbore SZDL. 

S pomočjo hišnih svetov bi radi 
tudi ustanovili pionirske hišne 
svete. Trije so že ustanovljeni in 
izredno dobro delajo. 

Zelo kritični so do delovanja 
delegatskega sistema, te bistvene 
sestavine socialističnega samo-
upravljanja. Le dobra polovica 
delegatov v njihovi krajevni 
skupnosti izpolnjuje in pravilno 
pojmuje, poudarjajo, prevzete in 
zaupane jim naloge. Naši sogo-
vorniki o tem ne govorijo kar tja v <• 
en dan. Kajti takoj postrežejo tudi 
z vzroki, ki so temu krivi: 
» Delegatski sistem ne deluje tudi 
zaradi odtujenosti od krajanov, 
zato ker nimamo vzpostavljenih 
ustreznih oblik povezovanja z 
njimi.« Pri tem mislijo predvsem 
na zbore stanovalcev, svete so-
sesk, odprte seje delegacij za 
skupščine SIS in še bi lahko na-
števali. Razmišljajo, kako bodo te 
ovire odstranili, kako bodo pri-
stopili k temu. Informacije so že 
tisto, kar je pri odločanju najvaž-
nejše in prav tu jih čaka veliko 
dela. Krajane bodo obveščali 
preko oglasnih desk. Z njih bodo 
lahko razbrali, kdaj bodo seje I 

XXX 

»Krajevna skupnost Šalek — 
Gorica je po številu prebivalcev 
druga največja krajevna skupnost 
v občini Velenje. Zajema vas Salek 
in novozgrajeno naselje Gorica. 
Na gozdnatem in pašniškem po-
dročju so raztresene posamezne 
kmetije. Območje krajevne skup-
nosti pokriva približno 250 ha po-
vršin, šteje 5234 prebivalcev, od 
tega 2360 moških in 2604 žensk. V 
tej krajevni skupnosti je 960 
predšolskih otrok, 781 šoloobvez-
nih in 1025 mladincev. Od skup-
nega števila prebivalcev je v kra-
jevni skupnosti 91 krajanov, ki so 
starejši od 65 let in trije krajani, ki 
so rojeni pred letom 1900. Naj-
starejši krajan bo v maju praznoval 
91. rojstni dan.« 

Tako temeljito so naši sogo-
vorniki predstavili svojo krajevno 
skupnost. Z njimi smo se pogo-
vaijali v gasilskem domu Salek, 
naši sogovorniki pa so bili: Lea 
Lukič, predsednica krajevne 
konference SZDL, Franc Novak, 
predsednik sveta K S, Vlado Vi-
demšek, predsednik skupščine KS 
in Marija Skornišek. 

POTREBE, ŽELJE, INTERESI 
SO RAZLIČNI 

KS Šalek — Gorica je zaradi 
lažjega dela in možnosti večjega 
odločanja krajanov razdeljena na 
štiri soseske. Njen večnacionalni 
sestav, starostna in socialna 
struktura zahteva še posebno po-
zornost. Potrebe, želje in interesi 
krajanov SQ različni. Različna pa 
je tudi pripravljenost delovanja v 
družbenopolitičnih organizacijah 
in društvih v kraju. »Moč iz 
otroštva in mladosti pridobljenih 
navad je vzrok za počasnejše vra-
Ščanje ljudi v krajevno življenje, saj 
so le redki, ki suvereno in kre-
ativno delujejo v družbenopolitič-
nih organizacijah in društvih. Ve-
čina se jih ne vključuje v družbe-

Cirila Uranjek Ciril Verdelj 

delegacij, kakšen je dnevni red 
skupščin SIS in zbora KS. Na njih 
so tudi vabilo krajanom, da se seje 
udeleže. Glede samih gradiv za 
skupščine pa menijo, da bi morala 
biti v njih vsebina razumljiva, 
narejeni povzetki in po možnosti 
tudi variantni predlogi. Tudi čas, 
namenjen javni razpravi, ne sme 
biti prekratek. Vsaj deset dni bi ji 
lahko namenili. 

Več pozornosti bodo v prihod-
nje namenili tudi tistemu zelo 
pomembnemu — zbliževanju 
ljudi: kulturno—umetniško delo-
vanje, rekreacija, srečanja . . . 
Skratka, tistemu, kar ljudje naj-
bolj pogrešajo. 

DELO DRUŽBENOPOLITIČ-
NIH ORGANIZACIJ IN 
DRUŠTEV 

Zaradi različnosti problemati-
ke in velikosti krajevne skupnosti 
je osnovna organizacija ZK raz-
deljena v štiri soseske, vsaka ima 
svoj sekretariat, povezovalno 
vlogo na nivoju celotne KS pa ima 
svet ZK. Zal. v krajevni skupnosti 
osnovna organizacija ZSMS kljub 

V KS Šalek—Gorica ni no-
bene proizvodne organizacije 
združenega dela. Izključno s 
kmetijsko dejavnostjo pa se 
ukvarja 21 krajanov. 

Zato pa imajo v njej se-
deže banka, pošta, bencinska 
črpalka, štirje gostinski lokali 
in trije frizerski saloni. Seveda 
ne smemo pozabiti na celo-
dnevno šolo, ki jo obiskuje 720 
otrok in W Z Ciciban v kate-
rem je 230 malčkov. 

XXX 

Dejstvo je, da veliko ljudi 
svojo krajevno skupnost slabo 
pozna. Marsikdo bi z veseljem 
sodeloval v kakšnem društvu, 
vključil bi se v družbenopoli-
tično delo . . . Pa ne najde poti 
do tja. Tudi KS Šalek— Gorica 
ni izjema.' 

Prav zato bodo izdali bilten, 
dobilo ga bo vsako gospodinj-
stvo, v njem pa bodo krajani 
našli vse, kar jih zanima in 
česar še ne vedo. Tudi to bo 
korak bliže k izboljšanju dele-
gatskega delovanja v krajevni 
skupnosti. 

Naši sogovorniki 

temu. da je v njej čez tisoč mla-
dincev. že od leta 1981 ne deluje. 
Je pa v ponovnem oblikovanju. 
Delovna je krajevna organizacija 
zbeze borcev, ki ie oreanizaciisko 
povezana še s KS Bevče, Paka in 
delom Cirkovc. Veliko pozornost 
posveča skrbi za ohranjanje spo-
menikov in spominskih obeležij, 
obujanju in ohranjanju tradicij 
NOB. Udeležujejo se tudi preda-
vanj po šolah, spominskih poho-
dov po poteh XIV. divizije, ku-
rirčkove pošte. Krajevna 
organizacija ZRVS največji po-
udarek daje rednemu usposab-
ljanju, vključevanju rezervnih 
starešin v naloge KS, OZD in na 
področje SLO in DS. Uspešno je 
sodelovanje z osnovno šolo Bra-
tov Mraljakov, v kateri so nekateri 
starešine mentorji obrambnih 
krožkov. Sodelovanje pa se izraža 
tudi v vsakoletnem skupnem 
programu in tekmovanjih med 
mladimi ob dnevu oboroženih sil. 

Med društvi, je na 2. mestu 
potrebno omeniti gasilsko druš-
tvo, ki ima v kraju dolgoletno 
tradicijo in vzorno opravlja delo 
na požarnovarnostnem področju. 

K raj evna organizacij a Rdečega 
križa poleg ostalega skrbi za sta-
rejše občane, z mladimi člani RK 
na osnovni šoli jim jeseni poma-
gajo pri nabavi kurjave, enkrat na 
leto pa organizirajo tudi krvoda-
jalsko akcijo. 

Leta 1978 je bilo ustanovljeno 
tudi Društvo prijateljev mladine, 
ki se vključuje v občinsko dejav-
nost. Tetka jesen. Ptičja svatba, 
novoletna jelka so dejavnosti, ki 
ne obidejo otrok v KS Šalek — 
Gorica. 

IN KAKO NAPREJ? 

Začetna dejavnost novo-
ustanovljenega sveta KS je bila 
usmerjena v pripravo programa 
dela za naslednje mandatno 

obdobje. Programske usmeritve 
temeljijo na referendumskem 
programu, predlogih januarske 
skupščine KS in pobudah kraja-
nov. Nekaj pa bodo verjetno do-
dali še na seji sveta, ki bo v teh 
dneh. 

Njihove želje, seveda uresnič-
ljive, bodo našle svoje mesto v 
programu. Ker še program ni 
dokončan, lahko le na grobo po-
vemo, da bo v njem, obnova ceste 
Šalek — Gorica — Bevče, verjet-
no še tudi kakšna druga, telefon-
ske napeljave, pospešitev dokon-
čanja trgovine in njene okolice, 
priključek ceste na Vrtače na 
glavno cesto, pravna ureditev še 
ne prevzetih komunalnih objek-
tov. In seveda tudi oživitev 
družbene dejavnosti, sodelovanje 
z društvi v krajevni skupnosti, 
rekreacija, kultura, skupna pra-
znovanja pomembnih praznikov, 
sodelovanje z vsemi političnimi in 
drugimi organizacijami v KS. 

Krajani so povedali 
Pavla Kovač: »Nisem vklju-

čena v družbenopolitično delo v 
krajevni skupnosti, ker imam za to 
enostavno premalo časa. Sicer pa 
menim, daje v krajevni skupnosti 
vse v redu, prav nobenih proble-
mov. Z vsem sem zadovoljna. 
Moti me le to, da javna razsvet-
ljava velikokrat sveti povsem po 
nepotrebnem, kar poglejte, luči še 
sedaj svetijo, pa je popolnoma 
svetlo. Kdo pa je v krajevni 
skupnosti predsednik sveta, 

skupščine in krajevne konference 
pa ne vem.« 

Cirila Uranjek: »Najbolj me 
moti ta naša trgovina. Slabo za-
ložena je, pa tudi skrajni čas bi bil, 
da se že enkrat dogradi do konca. 
Povsem neprimerna je tudi avto-
busna postaja. Če sneži ali dežuje, 
ne moreš stopiti niti pod streho. 
Krajani bi morali večjo skrb po-
svečati okolju, v katerem živijo. 
Premalo čisto je. Zal, v krajevni 

skupnosti tudi ni nobenih druž-
benih srečanj, kjer bi se krajani 
lahko zbližali. Ne, v družbeno-
političnem življenju pa ne sode-
lujem, ker sem bolana.« 

Ciril Verdelj: »Sem Šalečan in 
zadovoljen z vsem, kar je. v tem 
delu KS. Zdi se mi, da so na slab-
šem krajani novega dela krajevne 
skupnosti — Gorice. Tam je več 
težav, ki krajane pestijo. Vključen 
sem v gasilsko društvo Šalek in v 
krajevno organizacijo Rdečega 
križa.« 

mpk, B. M. 

Proslava ob dnevu žena bo v 
krajevni skupnosti na dveh 
mestih, v Gasilskem domu in v 
osnovni šoli. V programu bodo 
sodelovali učenci osnovne šole 
Bratov Mravljak in VVZ Ci-
ciban. 

I Pavla Kovač 
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Fotoamaterski klub Velenje 

Zrno - novo ime 
Organizacija republiške razs-

tave v galeriji knjižnice Kulturne-
ga centra letos spomladi bo naj-
večja naloga velenjskega foto-
amaterskega kluba v tem letu. 

Zato so na sobotnem občnem 
zboru veliko časa namenili prav tej 
akciji, ki bo gotovo pritegnila 
najboljše fotografe iz vse Slove-
nije pa tUdI številne ljubitelje fo-
tografije. Pokrovitelj nad razstavo 
bo Kulturna skupnost občine Ve-
lenje, s katero enako kot z Zvezo 
kulturnih organizacij občine Ve-
lenje klub v 5-letnem obstoju zelo 
tesno sodeluje. To pa velja tudi za 
Zvezo organizacij za tehnično 
kulturo občine Velenje, ki je prav 
tako vedno doslej našla razume-
vanje za delo kluba. 

To pa ni bilo edino vprašanje, o 
katerem so se pogovarjali člani na 
občnem zboru. Omeniti je treba, 
da so sprejeli tudi novo ime kluba, 
ki se odslej imenuje Fotoklub 
ZRNO. Med številnimi predlogi. 

so to ime zbrali, ker je tesno po-
vezano s fotografijo, obenem pa 
simbolizira tudi prizadevanja. 

Prepričani so, da se bo hitro uve-
ljavilo. še posebej po republiški 
razstavi. Seveda ga bodo uvelja-
vili samo člani kluba s svojim de-
lom. To pa je bilo v dosedanjih 
petih letih življenja kluba nadvse 
uspešno. Na leto pripravijo pri-
bližno petnajst razstav v njihovi 
znani galeriji Mesnica v središču 
Titovega Velenja, vedno, združe-
nih s kratkim kulturnim progra-
mom. Največjo pozornost pa na-
menjajo izobraževanju svojih 
članov in podmladku, saj si želijo, 
da bi h klubu pritegnili kar največ 
mladih fotografov (ali tistih, ki še 
to niso) z osnovnih šol. . 

Zato vabijo vsakogar, ki želi 
post,ati član kluba, da ob petkih 
zvečer pride na njihov sestanek v 
klubski prostor v Domu učencev. 

Prav zaradi tega so na občni zbor 
povabili tudi mentorje z osnovnih šol, 

za katere so po končanem občnem 
zboru pripravili zanimiv seminar. 
Vodil ga je mednarodni mojster fo-
tografije EF1AP Vlastja Simončič iz 
Ljubljane. Prisotnim je predstavil del 
svoje mednarodno priznane jugoslo-
vanske šole fotografije, ki je name-
njena vzgoji najmlajših. Kritično je 
ocenil tudi klubsko razstavo, ki sojo za 
popestritev občnega zbora pripravili 
člani kluba. Razstavili so več kot sto 
fotografij ter približno toliko diapozi-
titov. Med kolekcijami je prvo nagrado 
osvojil Lojze Ojsteršek 2. Stane Jeršič, 
3. Evgen Lojen. Med posameznimi 
fotografijami pa je prvo mesto osvojil 
Teo Jelen, 2. Vlado Blagus, 3. Stane 
Vovk, med diapozitivi pa je imel naj-
boljšo kolekcijo Boris Zakošek. 2. Jože 
Kandolf, 3. Evgen Lojen. 

Za predsednika so spet izvolili Sta-
neta Jeršiča, imenovali pa so tudi že 
organizacijski odbor za pripravo re-
publiške razstave ter podelili priznanje 
Zvezi kulturnih organizacij občine 
Velenje za pomoč pri njihovem dose-
danjem delu. Priprava republiške 
razstave pa ne bo edina organizacijska 
naloga kluba spomladi. Možnost, da se 
izkažejo, bodo dali tudi učencem, saj 
bodo pripravili prvo pionirsko občin-
sko razstavo. 

Mojster Vlastja in »učenci« 

KONCERT* 
NE 

DVORANE 

VOZNIK 
•Rl KŠE 

PRISTANlfr 
ČE V 
IZRAELU 

STRUPEN 
PUM 

IMACAO 

KARL 
JASPERS 

KRAT V 
SLOV. 

PRIMORJU 

POKRA = 
3INA V 
OMANU 

P0S3IA 
ZA 

RELIKVIJE 

OŠlLJENO 
ME5T0 

JUNAKINJA 
ROMANA 
.APRIL* 

NIKELJ 
TANTAL 

NEMANJA 
ŠTEFAN 
VLADIMIR 
5U"BIC 

KRA3 
VZH OH.OJI 
nmičm 
MU0IN5M 

ČUTILA 
ZA 

VID 

KOMAN 
~lohna 
Kmttcl-' 

GRADB. 
INDUST. 
KOMfilNfl 

ŠTORK = 
LJIN 

SAMEC 

ANTON 
NANUT 

Treba je poudariti, da so Vo-
šnjakova prizadevanja na po-
dročju posojilništva morda naj-
svetlejša stran njegovega delo-
vanja sploh. Čeprav za njegovi-
mi prizadevanji stojijo tudi in-
teresi mlade slovenske boržu-
azije. ki si je želela tudi na ta 
način ustvariti slovenski kapital, 
pa je vendar bilo to tedaj na-

Ipredno in celo izjemno priza-
devanje. Tej Vošnjakovi dejav-
nosti prav gotovo niso botrovali 
samo interesi slovenske boržu-
azije. ampak tudi nekakšen 
»socialni občutek« za težavni 
položaj slovenskega kmeta, kije 
tedaj pod pritiskom kapitala hi-
tro propadal. 

• ,,Pustivši odurno politiko po 
strani začel sem se baviti z 

I
beletristiko," pravi Vošnjak v 
Spominih. Res je po letu 1880, 
ko je začela njegova politična 
aktivnost upadati vsako leto 
objavil vsaj po eno krajše ali 
daljše leposlovno delo. Objavljal 
jBi je predvsem v Ljubljanskem 
zvonu, Slovanu in pri Mohorjevi 
družbi, hkrati pa je v tem času 
izšlo kar 12 njegovih knjig in ena 
posmrtno leta 1914. 

Kljub temu, da je začel ob-
javljati literarna dela šele po-
tem, ko se je že bližal starosti 60 
let, pa njegov literarni opus ni 
nepomemben. V isto vrsto, kot 
trojico velikih slovenskih reali-
stov — Tavčarja, Kersnika in 
Aškerca, Vošnjaka seveda ne gre 
postavljati, vendar ga običajno 
uvrščajo takoj za njimi v sku-
pino piscev, ki so splošni podobi 
slovenskega realizma dodali 

marsikatero pomembno snovno 
ali oblikovno prvino. V tej sku-
pini slovenskih literatov običajno 
omenjajo poleg Vošnjaka še 
Frana Detelo, Frana Maslja 
Podlimbarskega in Frana Gestri-
na. 

Vošnjakovi literarni poskusi in 
zanimanje za literaturo so seveda 
mnogo starejši in segajo v 
študentska leta, ko je napisal 
svojo prvo (nemško) dramo. V 
letu 1860 je napisal svojo prvo 
izvirno slovensko dramo, vendar 
je rokopis uničil. Iz istega časa 
sta se nam ohranili dve njegovi 
pesmi (Prisega in, Ljubici pod 
oknom), ki jih je uglasbil Benja-
min Ipavec in sta bili natisnjeni v 
Razlagovi pesmarici leta 1868. 
Leta 1873 je v Slovenskem na-
rodu objavil pod psevdonimom 
,,Skalec" dve krajši noveli ,,Na 
črni zemlji" in ,,Prvi poljub". 
Približno v istem času je Vošnjak 
napisal tudi svoj roman ,,Po-
bratimi". ki ga je objavil 
šele leta 1889, ko ga je v drugem 
delu močno spremenil. Roman 
ravno v tem času objavlja mari-
borski Večer. 

Po letu 1880 nato sledi vrsta 
Vošnjakovih literarnih del, ki jih 
začenja z novelami v Ljubljan-
skem zvonu in krajših in daljših 
povesti pri Mohorjevi družbi. 
Leta 1889 je napisal Vošnjak po-
leg romana Pobratimi — še vrsto 
dram; Svoji k svojim, neobjav-
ljene Pene, Ministrovo pismo, 
Pred sto leti in Ženska zmaga. 
Od večjih Vošnjakovih del je bi-
lo kasneje objavljeno še: drame 
Lepa Vida leta 1893, Doktor 

pri Mohorievi družbi. Obe 
zvrsti pisanja sta povsem različni. 

V ,,mohorjanske" povesti je 
Vošnjak vpletal vrsto svojih 
razmišljanj ,.naukov" in komen-
tarjev, ki so včasih celo dobe-
sedno povzeti iz njegovih 
,,socijalnih spisov". Ti vrinki se 
včasih raztegnejo na celo stran in 
seveda zelo motijo ritem pripo-
vedovanja, hkrati pa skušajo na-
silno vzgajati in poučevati kme-
ta. 

Taka ,,agitatorska" tenden-
cioznost je razvidna tudi iz 
sheme, ki se ponavlja v večini 
Vošnjakovih literarnih del name-
njenih slovenskemu kmečkemu 
prebivalstvu. 

Običajno se pripoved začne v 
trenutku, ko trdno kmetijo 
prevzema novi gospodar. Ob tem 
se redno dogaja, da mora ta svo-
jim bratom in sestram izplačati 
velike dedne deleže in se 
zadolžiti. Zdaj gospodar zaide v 
slabo družbo, ki je skoraj redno 
sestavljena iz nemških liberalcev, 
se vdaja kartanju, žganju in 
zanemarja svoje krščanske dolž-
nosti. Poslej gre s kmetijo 
naglo navzdol; gospodar odpro-
daja dele posestva, pustoši svoje 
gozdove, a se vseeno zadolžuje 
pri mestnih oderuhih, trgovcih in 
odvetnikih, ki so nemškutarji. 
Ce je v njegovi bližini pra-
vičnik", ki živi,.pravo krščansko 
življenje", se nazadnje le po-
boljša in se reši ,,bobna" s po-
močjo pravkar ustanovljene 
posojilnice ali narodno zaved-
nega odvetnika, ki v bližnjem 
mestecu odpre svojo pisarno. Če 

pa je sam prevzeten nemškutar, 
če ne hodi v cerkev in hoče živeti 
po ,,mestni šegi", potem mu se-
veda ni rešitve, zaide v kriminal 
in nazadnje propade. 

Najlepše je tu opisana shema 
razvidna v povesti Troje angel-
skih čaščenj, ki je prvič izšla med 
Slovenskimi večernicami leta 
1886 in bila ponatisnjena v 
Celovcu leta 1914. Mnogo ele-
mentov te sheme pa lahko naj-
demo še v povestih ,,Dva so-
seda" iz leta 1888, obsojen iz 
leta 1889, Ti očeta do praga, sin 
tebe čez prag iz leta 1890 itd. 

Kljub tem napakam pa je tre-
ba priznati, da je Vošnjak na 
mnogih mestih zelo plastično 
opisoval razmere na štajerskem 
podeželju in pokazal dobro 
poznavanje kmečkega življenja, 
kar je bilo gotovo povezano z 
njegovim zdravniškim poklicem. 
Vošnjak je v svoji povesti vedno 
podlagal tudi socialno noto 
(alkoholizem, nepoštenost, la-
komnost, oderuštvo itd.), kar 
je brez dvoma njegov najpo-
membnejši prispevek k slovenski 
literaturi. Ta poteza Vošnjaka 
močno loči od večine ostalih 
piscev mohorjanskih povesti pa 
tudi od Jurčiča in drugih sloven-
skih romantikov. 

Tako je npr. svojemu prijatelju 
Josipu Jurčiču svetoval, naj bi 
Rokcvnjačem poiskal izvor v 
socialnem vprašanju. Konkretno: 
rokovnjači niso bili le tatinska 
družba, ampak je v njih treba 
gledati odsev brezizhodnega 
položaja slovenskega kmeta. Te-
ga nasveta Jurčič ni upošteval, za 
njim pa tudi Kersnik, ki je 

Rokovnjače dokončal, čeprav je 
bil sam predstavnik realizma in 
je Vošnjakov nasvet močno 
podprl tudi France Leveč. 

Za boljši del Vošnjakovega 
literarnega ustvarjanja štejemo 
danes njegov roman Pobratimi 
in njegovo dramatiko, torej tista 
dela, ki so bila namenjena pred- I 
vsem slovenskemu meščanstvu. ! 
V teh delih se je Vošnjak bolj 
držal načela, da je bralca treba 
poučevati in vzgajati skozi 
umetniško sporočilo literature in 
opustil črno-belo slikanje znača- i 
jev in dogodkov. Najprej lahko 
to opazimo že v ,,Pobratimih", 
kjer je Vošnjak orisal svojo mla-
dostno podobo in ljubezen, ki 
je ostala neuslišana zaradi 
nemškega političnega prepričanja 
očeta njegove izvoljenke. Sporo-
čilo romana je tako v tem, da je 
treba narodnostnemu prepriča-
nju žrtvovati tudi osebno srečo. 
Za roman je značilno zavestno 
bližanje realizmu, dobro risanje 
značajev in opisovanje meščan-
skega življenja na Štajerskem v 
šestdesetih letih 19. stoletja. 

Kljub temu Vošnjakov roman 
seveda ni pretirano visok ume-
tniški dosežek. Po mnenju naše-
ga rojaka dr. Matjaža Kmecla pa 
je vendar mnogo bolj zanimiv, 
kot bi lahko sodili na prvi pog-
led. Kmecl v njem vidi strnitev 
poglavitnih tipov zgodnjega 
slovenskega romana: ,,meščan-
sko aktivističnega (Jurčič, mladi 
Kersnik), pesimistično svetov-
ljanskega (Stritar, Tavčar) in s 
pogledom naprej, z anticipacijo, 
družbeno kritičnega". 

Prireditve kulturnega centra Ivan 
Napotnik 

Jutri, 24. februarja, bo ob 19.30 
v domu kulture v Titovem Velenju 
koncert RUDARSKEGA OKTE-
TA ( na sliki), ki ga vodi Ludvik 
GLAVNIK. Na sporedu bodo na-
rodne in delavske pesmi, rudarske 
in borbene pesmi ter umetne 
skladbe domačih in tujih skladate-

ljev. Vstopnice že prodajajo v 
knjižnici v Titovem Velenju. 

XXX 
V soboto, 25. februarja, ob 10.00 

bo v domu kulture v Titovem Ve-
lenju otroška matineja, na kateri 
bodo prikazali lutkovni igrici PSI-
ČEK ŠPIČEK in NASVIDENJE 
PRIHODNJE LETO. Vstopnina 
10 dinarjev. Starši pripeljite svoje 
malčke! 

XXX 

V nedeljo, 26. februarja, ob 
19.00 bo v domu kulture v Tito-
vem Velenju jubilejni koncert ob 
20-letnici delovanja narodno za-
bavnega ansambla Lojzeta SLA-
KA. V programu bosta sodelovala 
tudi Metka Leskovšek in Mito 
Trefalt. Vstopnice že prodajajo v 
knjižnici v Titovem Velenju. 

Dragan leta 1894 in Oreh leta 
1896, Spomini leta 1905 in 1906, 
povest Navzgor-navzdol leta 
1909 in posmrtno še Trojno 
angelsko čaščenje leta 1914. 

Podrobnejši pregled Voš-
njakovih literarnih del nam 
pokaže, da je Vošnjak pisal dve 

Mihael Vošnjak — „oče" 
slovenskega posojilništva 

vrste literature; prvo namenjeno 
izobraženim bralcem, ki jo je 
objavljal v Ljubljanskem zvonu, 
ali pa samostojno, in drugo 
namenjeno predvsem ,,kme-
čkemu ljudstvu, ki jo je objavljal 
v Koledarju Mohorjeve družbe 
ali v okviru Slovensicih večernic 
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Društvo prijateljev mladine Lokovica 

Igre na snegu 
V zimskih počitnicah je 

DPM Lokovica organiziralo 
igrice na snegu za otroke. 
Vreme jim je bilo naklonjeno, 
saj je vseskozi sijalo toplo 
sonce. Zbranih je bilo 25 

otrok, ki so tekmovali v san-
kanju in smučanju. Najboljši 
so dobili diplome, ostalim pa 
so podelili tolažilne nagrade. 
Tekmovanje je bilo zanimivo 
in razburljivo, saj so mladi 

igro vzeli zelo resno. Vsi so se 
borili za čim boljši rezultat. 

Smeha in zabave ni manj-
kalo. 

Lidija Plaskan 
Slik: Zlatko Babulč 

Zimski pohod na Uršljo goro 
Ste potrti. Se po dolgi, pusti zi-

mi počutite razdražljivi in utruje-
ni? Vam preseda pogled na zama-
ščeno telo? Vam preseda pogled 
na betonske zgradbe? Vas utesnju-
je bučen promet med velenjskimi 
ulicami? Preseda! Če jc tako, bo-
ste pač morali z nami! Kam? V 
planine vendar! Le mir in ustrezno 
telesno naprezanje vas lahko reši 
takšnih in podobnih nadlog. 

V planine smo se letos s planin-
skim društvom odpravili že 
dvakrat. Prvič na Osankarico, 
drugič pa nas je povabila Urška, s 
katero se spogledujemo vsak dan. 

Odpeljali smo se proti Ravnam 
še v popolni temi. Prva jutranja 
zarja nam je pričela razkrivati 
lepote Koroške že iz avtobusa. 
Bolj, ko smo se oddaljevali z Ra-
ven, bolj nas je zapuščala gosta si-
va megla, ki je prekrivala solino. 
Snežna oddeja je postajala debe-

' Hortikulturno 
društvo 

Vrtovi nekdaj 
in danes 

Jutri, v petek, s pričetkom ob 16. 
uri bo v prostorih skupščine občine 
Velenje zanimivo predavanje z 
naslovom Vrtovi nekdaj in danes. 
Organiziralo ga bo velenjsko hor-
tikulturno društvo, predaval pa bo 
Miha Ogorevc iz Volčjega potoka. 
Predavanje bo popestril tudi z 
diapozitivi. 

Društvo vabi, da se predavanja 
udeležite v čimvečjem številu. 

lejša. Snežna preproga je bila če-
dalje bolj bela, ker ji umazan dim 
tovarniških dimnikov v Ravnah ni 
bil več kos. Počasi smo se pomika-
li po ozki zgaženi poti in si pripo-
vedovali, kaj smo preživeli med 
tem, ko smo bili zadnjič skupaj. 
Tu in lam je nastala pod bogato 
snežno odejo razpoka, izpod ka-
tere je veselo hitel gorski potoček, 
se stresla težko obložena smrekova 
veja in pobelila hrbte planincev 
pod seboj. 

Na Naravskih ledinah smo si 
nekoliko odpočili, nato pa smo 
nadaljevali pot proti Uršlji gori. 
Čakalo nas jc še uro in pol ,,trdega 
dela". Snega nam ni bilo treba 
gaziti, ker so bili pred nami že 
drugi planinci. Kljub temi smo 
imeli nekateri tako mokro v čev-
ljih, kot da bi gazili vodo, ne pa 
sneg. Med smrekami sta po strmini 
,,prifrčala" dva smučaria. Zdelo 
se nam je, da bosta vsak trenutek 
pristala na kakšnem vrhu smreke. 
Smučati iz Uršlje gore v dolino pa 
ni kar tako, kajne? 

Zavrtičkarje 
Vsevrtičkarjev industrijski coni 

ena (na zemljišču Gorenja TGO 
zahodno od Galvane) obveščamo, 
da se jim prepove nadaljna upora-
ba zemljišča, zaradi kompleksne 
ureditve navedenega zemljišča za 
vrtička rje. 

Vsi dosedanji uporabniki zem-
ljišča so dolžni zemljišče očistiti 
do 15. marca 1984. 

Podrobnejše informacije in po-
jasnila daje konferenca 0 0 ZSS 
Gorenje TGO. 

Konferenca OO ZSS 
Gorenje TGO 

V koči nas je pričakal prijazen 
oskrbnik iz Prevalj, ki nas je po 
naporni zimski hoji ,,božal" s top-
lo koroško govorico, f akala nas je 
zakurjena soba in vroč limonin 
čaj, po katerem smo vsi z veseljem 
planili. Ob peci smo si sušili mokre 
pum pari ce. Peč je bila tako vroča, 
da so bile do odhoda suhe tudi 
mokre nogavice. 

Mnogokrat se pritužujemo, da 
se med seboj ne znamo več pogo-
varjati. Tega pa med planinci še ni 
opaziti. V koči je bilo tako glasno, 
da me jc od hrupa skoraj bolela 
glava, pa čeprav med klepetuljami 
spadam na prvo mesto. 

Le nekaj korakov od koče stoji 
cerkev sv. Uršule. Verjetno še 
marsikdo ne ve, da je to v Sloveni-
ji najvišje stoječa cerkev. Zgrajena 
je oTla v 16. stoletju. Legenda pra-
vi, da je zgrajena na mestu, kjer se 
je pastirčku prikazala sv. Uršula, 
ko je na gori pasel ovce. Če boste 
ob sončnem zahodu potovali skozi 
Mislinjsko dolino, se ozrite proti 
Uršlji gori, in ob jasnem vremenu 
boste lahko videli obrise cerkve sv. 
Uršule. 

Vračali smo se proti Slemenu. 
Tudi na tej strani je bil sneg že 
zgažen. Ob peti uri popoldne smo 
že bili na Slemenu. Prijetno 
utrujeni. Polni novih drobnih 
doživetij in radosti. Pričelo se je 
mračiti. ,,Slavčki" so spet zapeli 
nekaj domačih pesmi. Ugotavljali 
smo, da med planinci vladajo dosti 
bolj humani odnosi kot v dolini. 
Nič se ne da pomagati! Kljub temu 
smo motali pospraviti nahrbtnike 
in nazaj v dolino. 

Sem vas vsaj malo prepričala o 
lepotah planin? Potem se pri na-
slednjem izletu pridružite dolgi ka-
či planinskih izletnikov. 

Nada Koblar 

Gasilsko društvo Lokovica 

Uspešni na vseh področjih 
Vsoboto. 11. februarja,jeimeloGD 

Lokovica svojo redno letno konferen-
co. Zbralo seje veliko članov društva 
t̂ r vse tekmovalne desetine. Na kon-
ferenci so toplo pozdravili predstav-
nika OGZ. delegate sosednjih društev, 
predstavnike družbenepolititoih 
organizacij iz l.okovice terčastnečlne 
društva. 

Za uvod v konferenco je zapel do-
mači moški pevski zbor. Za tem so 
sledila poročila predsednika, povelj-
nika ter blagajnika. Društvo je v pre-
tekleni letu uspešno delovalo na vseh 
področjih. V lanskem letu so imeli tri 
požare. 

Največja pridobitev |e prav gotovo 
avtocisterna. ki so jo društvu podarile 
šoštanjske Termoelektrarne. Brez nje 
so. bili lokoviški gasilci nemočni na 
kraju požara, sedaj pa lahko enakov-
redno s sosednjimi društvi sodelujejo 
pri teh humanih akcijah. Pohvalo si 
zaslužita šoferja društva, ki sta v zad-
njem sušnem obdobju pripeljala kra-
janom prepotrebno nitno vodo 

V preteklem letu je imelo društvo 6 
tekmovalnih desetin. Najbolj so raz-
veselile mladinke, ki so na občinskem 
tekmovanju zasedle 1. mesto. Slahše 
pa je delovala moška članska desetina, 
ker dela niso vzeli resno. 

Spodbudno je tudi sodelovanje 
društva s KS Lokovica. želja vseh pa je. 
da bi to sodelovanje ostalo tudi v bo-
doče. 

Izvolili so novi upravni ter nadzorni 
odbor. Naslednjo mandatno obdobje 
bo vodil društvo Frane Hudales, po-
veljnik bo Vili Percvec. 

Na koncu konference so podelili 
priznanja najzaslužnejšim članom 
društva, kar je dobra vzpodbuda za 
nadaljne delo. 

H. J. 

Center srednjih šol 

Kulturni praznik nekoliko drugače 
Letošnji kulturni praznik so 

učenci srednje družboslovne šole 
17. Titovega Velenja počastili ne-
koliko drugače kot v prejšnjih le-
tih. V šoli so organizirali različne 
deiavriostne skupine: likovno, 
plesno, glasbeno, fotografsko. 

igralsko, prevajalsko, zgodovin-
sko in novinarsko. Rezultati vseh 
skupin so bili znani še isti dan. 
Likovniki in fotografi so razstav-
ljali svoje slike na šoli. novinarji so 
izdali poročilo o kulturnem dne-
vu. ostale skupine pa so sad svo-

jega dela prikazale v kulturnem 
domu. 

Program vseh skupin je bil zelo 
pester in vsebinsko bogat. 

R. v: 

Pohod po poteh XIV. divizije 
Letos mineva 40 let. odkar so 

borci XIV. divizije odšli na pot. 
V soboto smo se zbrali ob 8.30 

na Titovem trgu. Naša šola;je 
sestavljala Bračičevo brigado. Z 
nami so odšli tudi pohodniki iz 
drugih šol. Planinci so na Titovem 
trgu prižgali svečke. Nato sr. o v 
vrsti, kot pravi borci odšli po po-
teh hrabrih partizanov. Krajši 
postanek smo imeli v Cirkovcah. 
Od tam smo odšli na Graško goro 
— goro-jurišev. Pot je bila napor-
na. saj je pihal močan veter in bili 
so snežni zameti. Kamor sem 
stopila, se mi je noga do kolen 
pogreznila v sneg. 

Iz daljave seje zaslišalo petje in 
igranje na harmoniko. Melodija 

se nam je vse bolj bližala. Prišli 
smo do Bovha. Tam smo dohiteli 
pohodnike. ki so bili že več dni na 
pohodu. Z njimi smo natoodšli do 
spomenika na Graški gori. Pihal 
je veter. Čeprav sem bila toplo 
oblečena, me je vseeno zeblo. 
Veter je ponesel moje misli v težki 
čas pred 40. leti, ko seje na tej gori 
prelivala kri. Zaradi teh hudih 
bojev si Graška gora res zasluži 
ime — gora jurišev. Pogled mi 
zdrsne po zamegljeni dolini. Iz 
megle se ponosno dviga s soncem 
obsijana Graška gora. 

Zmoti me šum vetra. Ozrem se 
po pohodnikih, ki se vsi prezebli 
prestopajo z noge na nogo. Vrnem 
se v resničnost. 

Pri spomeniku je bil kulturni 
program. Govora žal nismo sli-
šali. saj ni bilo ozvočenja. Pri 
Metulu smo se nato okrepčali s 
toplim čajem in pasuljem. Po 
daljšem počitku smo nadaljevali 
pot preko Plešivca in Velunje do 
Gabrk od tam pa smo se odpeljali 
z avtobusom. V spomin smo do-
biji nalepko o pohodu po poteh 
Štirinajste divizije. 

Vrnila sem se utrujena, a z le-
pimi vtisi. Na pohodu želim še 
večkrat sodelovati. 

Sandra Vrbovšek, 6. c 
OŠ Mihe Pintarja Toleda 

gorenje 
V decembru 1983 so ob poslopju Servisa GORENJE 
na Celjski 5 a v Titovem Velenju 

odprl i 

MODEREN 
RAZSTAVNO-PRODAJNI 
CENTER GORENJE 
V PRIVLAČNO UREJENEM RAZSTAVNO-PRODAJNEM 
PROSTORU SO VAM NA VOLJO IZDELKI VSEH TE-
MELJNIH ORGANIZACIJ GORENJA, ZARADI DOPOL-
NJEVANJA PA TUDI NEKATERI IZDELKI DRUGIH PRO-
IZVAJALCEV: 

VELIKI IN MALI GOSPODINJSKI APARATI, KUHINJE, 
KOPALNIŠKA OPREMA PA VSE DO STAVBNEGA PO-
HIŠTVA IN APARATOV ZA VARJENJE. 

Nazoren prikaz izdelkov bo posebej dobrodošel vsem, ki 
opremljate kuhinjo ali kopalnico. Postregli vam bodo tudi z 
nasveti za čim bolj funkcionalno ureditev prostora. 

Pokličite ali obiščite razstavno-prodajni center 
GORENJE na Celjski 5 a v Titovem Velenju, tel. št. 
«52-116 
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KOLEDAR 
ČETRTEK. 23. februarja -

MARTA 

PETEK. 24. februarja — MO-
DEST 

SOBOTA, 25. februarja -
MATIJA 

NEDELJA, 26. februarja -
SERGEJ 

PONEDELJEK, 27. februarja 
— ANDREJ 

TOREK, 28. februarja ' — 
GABRIJEL 

SREDA, 29. februarja — RO-
MAN 

MALI OGLAS! 
ZARADI SELITVE UGODNO 
PRODAM sedežno garnituro (2 
fotelja in kavč-postelja) in garde-
robno omaro. Telefon 851-795, od 
16. ure dalje. 
PRODAM osebni avto Diane — 6, 
letnik 1977, v voznem stanju. In-
formacije vsak dan od 15. do 17. 
ure na domu. Bojan Arlič, Salek 
61, Titovo Velenje. 
PRODAM temno modro žametno 
obleko moško številka 48, uvože-
no. Telefon 852-714 od 14. do 17. 
ure. 
PRODAM zidanico in 1000 kv. m 
z gradbenim in lokacijskim dovo-
ljenjem, sončna lega, mir, 5 km iz 
Titovega Velenja proti Ce-
lju—Vinska Gora. Peter Rebernik, 
Pirešica 2, 63320 TITOVO VELE-
NJE. 
UGODNO PRODAM MOTOR 
TOMOS 15 SLC in motor MZ 
250. Telefon 850-722. 
PRODAM R-4, letnik 1977 z ra-
diokasetnikom in priklopom ter 
brako prikolico (3 leta), telefon 
851-357. 
PRODAM ZASTAVO 101 — SU-
PER, letnik 1978. Stane Verdev, 
Salek 16, Titovo Velenje. 

TAKOJ SPREJMEM V DELOV-
NO RAZMERJE enega PK delav-
ca za avtogeno varjenje toplotnih 
naprav, toplovoda in vodovodnih 
naprav. Možna je tudi priučitev. 
Sprejmem tudi NK delavca. Oto 
Kumer, Šmartno ob Paki 124, In-
Stalaterstvo, vodovodno in central-
no ogrevanje. Telefon 884-052. 

PRODAM PRVO VETROBRAN-
SKO STEKLO, novo, za Z-101. 
Franjo Cabradi, Kersnikova 
13/245, Titovo Velenje. 
PRODAM OJAČEVALEC TJU-
NER, gramofon ter bokse 2 x 60 
W. Andrej Kodrun, Florjan 65, 
Šoštanj. Telefon 881-111 interna 
129. 
PRODAM 2 zastekleni okni z ro-
letami 140 x 100 in 70 x 50, narav-
ni bor. Telefon 851-569, popoldne. 
UGODNO PRODAM malo ra-
bljen kompresor ter nove peč in 
bojler za centralno ogrevanje. Šte-
fan Bestjančič, Paka 73b, TITO-
VO Velenje. 

SEDEŽNO GARNITURO trosed, 
dva fotelja in klubsko mizo — ma-
lo rabljeno in trajno gorečo peč 
prodam po zelo ugodni ceni. Ana 
Krofi, Zidanškova 3, Titovo Vele-
nje 

PRODAM TERMOAKUMULA-
CIJSKO PEČ Vrenčur, Partizan-
ska 14, Titovo Velenje. 
NAPRODAJ JE HIŠNI PSIČEK 
terier, star 8 tednov brez rodovni-
ka. Ljubitelji malih živali, oglasite 
se po telefonu 852-946. 
ZAKONSKI PAR 30 let, zaposlen 
v Gorenju, želi stanovati in poma-
gati na kmetiji. Jeko Matič, Ker-
snikova 1/15 Titovo Velenje. 
TAKOJ PRODAM KMETIJO. 
Lovrenc Mihelak, Ložnica 20, Ti-
tovo Velenje. 

PRODAM AUDI 60, tudi po de-
lih, cena po dogovoru. Telefon 
852-076 od T5. do 16. ure ali od 
20. do 21. ure. 
PRODAM barvni TV po ugodni 
ceni. Informacije dopoldne 850-
250, int. 35. 
ZA DALJ ČASA ODDAM TRO-
SOBNO STANOVANJE Z UPO-
RABO VRTA V LJUBLJANI. In-
formacije na telefon 061-212-287. 
Anica Zaletel, (dopoldan). 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V ZD-
RAVSTVENEM DOMU VELE-
NJE: 

23. februarja dnevni dr. Kralj, 
nočni dr. Žičkar 

24. februarja dnevni dr. Hrast-
nikova , nočni dr. Zupančič 

25. februar glavni dr. Markovič, 
notranji dr. Marolt 

26. februar glavni dr. Markovič, 
notranji dr. Marolt 

27. februarja dnevni dr. Lešni-
kova. nočni dr. Pustovrh 

DEŽURNI ZDRAVNIKI V ZD-
RAVSTVENEM DOMU ŠOŠ-
TANJ: 

ČETRTEK 23. februarja dr. 
Lazar 

PETEK. SOBOTA, NEDELJA 
24.. 2S..26.. februarja dr. Stupar 

PONEDELJEK, "TOREK '27. 
in 28. februarja dr. Menih 

DEŽURNI ZOBOZDRAVNIKI 
V ZDRAVSTVENEM DOMU 
VELENJE: 

SOBOTA in NEDELJA 25. in 
26. februarja dr. MARTINA 
ERDEI.JI Prešernova 22 B titovo 
Velenje 

DEŽURNI VETERINAR VE-
TERINARSKA POSTAJA 
ŠOŠTANJ: 

Od 24. februarja do 2. marca dr. 
Ivo Zagožen, Vrnjačke Banje 7 
Titovo Velenje, telefon 852-381 

KINO • KINO 

REDNI KINO VELENJE 

Četrtek. 23. 2. ob 18. in 20. uri 
SEDEM SEJE SMRT - ameriš-
kriminalka. V gl. vi.: William 
Smith 

Petek. 24. 2. ob 10., 18. in 20. uri 
SUPERSONIČNI ČLOVEK — 
ameriški, avanturistični. V gl. vi.: 
Michjiel Coby 

Sobota in nedelja, 25., 26. 2. ob 
16.. 18. in 20. uri EMANUELLA 
II-ANTIDEVICA — francoski, 
erotski. V gl. vi.: Sylvia Kristl 

Ponedeljek, 27. 2. ob 18. in 20. 
uri ŽELEZNI ČLOVEK — polj-
ski. drama. V gj. vi.: Jerzv Ra-
dziwilowicz 

Torek in sreda. 28., 29. 2. ob 18. 
in 20. uri ZAKAJ NE PRIDEŠ V 
MOJO POSTELJO — danski, 
seksi komedija. 

FILMSKO GLEDALIŠČE 
Ponedeljek, 27. 2. ob 20. uri 

LJUBEZENSKI TRIKOTNIK 
— švedski, ljubezenska drama. V 
gl. vi.: Per Ragnar, Anna Gode-
nius. Lena Olin. Režiser: Theodor 
Kallifatides 

KINO DOM KULTURE VELE-
NJE 

Četrtek, 23. 2. ob 20. uri SU-
PERSONIČNI ČLOVEK -
ameriški, avanturistični. 
KINO ŠOŠTANJ 

Sobota, 25. 2. ob 19.30 uri SE-
DEM SEJE SMRT - ameriški, 
kriminalka. 

Nedelja, 26. 2. ob 18. in 20. uri 
SUPERSONIČNI ČLOVEK -
ameriški, avanturistični. 

Ponedeljek. 27. 2. ob 19.30 uri 
EMANUELA II-ANTIDEVICA 
— francoski, erotski. 

Sreda. 29. 2. ob 19.30 uri LJU-
BEZENSKI TRIKOTNIK — 
švedski, ljubezenska drama. 

KINO n o i . i č 
Petek. 24. 2. ob 19. uri FILM-

SKA PREDSTAVA ODPA-
DE! 

Torek, 28. 2. ob 19. uri SU-
PERSONIČNI ČLOVEK — 
ameriški, avanturistični. 

KINO BRASLOVČE 
Nedelja, 26. 2. ob 18. uri SE-

DEM SEJE SMRT - ameriški, 
kriminalka. 

Sreda. 29. 2. ob 19. uri BO-
JEVNIKI BRONXA — italijan-
ski. avanturistični.L . 

REK 
SISTEMI PAKIRANJA 

RAZPIS objavljen v tedniku NAŠ ČAS dne 16. februarja 1984 
dopolnjujemo kot sledi: 

Pod zaporedno številko 2, točka a je za vodjo elektrostrojnega 
vzdrževanja v TOZD Plastični izdelki med pogoji pomotoma 
izpuščena smer STROJNA, tako da se pravilno glasijo pogoji: 
višja ali srednja izobrazba elektro ali strojne smeri. 

V SPOMIN 

V torek, 28. februarja 1984, se izteka leto dni, odkar je prehitro 

prenehalo utripati plemenito srce našega najdražjega 

Rudolfa Bizjaka 
Čeprav ga ni več, še vedno živi v naših srcih in spomin nanj ne bo nikoli pozabljen. 

Hvala vsem, ki se ga spominjate in obiskujete njegov grob. 

Vsi njegovi 

Z A H V A L A 

9. februarja so minila komaj tri leta žalosti, odkar nas je zapustil naš 
oče in na isti dan letos je prenehalo biti plemenito srce naše mame, 

stare mame in babice 

Anke Verzelak 
roj. Mastnak iz Titovega Velenja , 

Iskreno se zahvaljujemo vsem. ki steji podarili cvetje, j o pospremili na njeni zadnji poti 

in sočustvovali z nami. 
Posebno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, rudarski godbi, D O 
ESO. glasbeni šoli. D O Era. tovarišici Podlesnikovi za poslovilne besede in duhovniku 

za opravljen obred. 

Žalujoči: sinova Pavel in Franci ter hčerka Anka z družinami 

t/Jii 
TGP PAKA TOZD Gostinstvo, 
Rudarska 1 Titovo Velenje 
HOTEL PAKA 

V A B I 

v počastitev dneva žena 

NA KULTURNO ZABAVNI 
VEČER 

v četrtek, dne 8. marca 1984 
ob 20. uri 

V kulturnem programu bodo 
sodelovali: 
— DUO Sonja in Helena 
— LADO Planko — kitarist 
— IVO Stropnik — poezija 
— PODKRAJSKI FANTJE 
— Amatersko gledališče Ve-

lenje 

ZA ŽENSKE VST JP PROST 
Informacije in rezervacije po te-
lefonu 851-220. 
Vljudno vabljeni! 

TERMO-
ELEKTRARNA 
ŠOŠTANJ 
Družbena prehrana 

priredi 

3. marca ob 20. uri 

VELIKO 
PUSTO-
VAIMJE 
Igrali bodo Fantje treh do-
lin, pe! pa bo. Edvin Riser. 
Rezervacije lahko dobite od 
15. februarja pri blagajni 
Družbene prehrane. 
Vabljeni! 

V prejšnji številki je bil ob-
javljen napačen datum — za 
neljubo napako se opraviču-
jemo! 

Center srednjih šol 
TITOVO VELENJE 

neom. sol. odgovornost 

TOZD Srednja elekfro-kovinarska in računalniška šola 

Komisija za delovna razmerja pri TOZD Srednja elektro kovi-
narska in računalniška šola razpisuje prosta dela in naloge: 

— učitelja zgodovine za določen čas (nadomeščanje de-
lavke na porodniškem dopustu). 

Pogoj: profesor zgodovine 

Nastop dela: takoj 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izpolnje-
vanju pogojev v roku 8 dni od razpisa na naslov: Splošna 
kadrovska služba DO CSŠ, Titovo Velenje. Prijavljene kandi-
date bomo o rezultatih izbire obvestili v roku 15 dni po oprav-
ljeni izbiri. 

K O M I S I J A ZA D E L O V N A R A Z M E R J A 
LOTERIJE SLOVENIJE 
Beethovnova 11/V, LJUBLJANA 

OBJAVLJA 

DELA IN NALOGE 

P R O D A J A L C A II V P O S L O V N E M Iv i fSTU Š O Š T A N J 

Pogoji: 

— šola za blagovni promet 
— enoletna praksa ali 
— osemletna osnovna šola 
— petletna praksa 

Delovno razmerje se sklene s polnim delovnim časom za ne-
določen čas ter s pogojem poskusnega dela, ki traja 3 me-
sece. 

Ponudbe z opisom dosedanjega dela, kratkim življenjepisom 
in dokazili o izobrazbi, sprejema 8 dni od dneva objave sploš-
na služba Loterije. 

Kandidate bomo o rezultatih izbire obvestili v roku 30 dni od 
dneva objave. 

VEGRAD, n. sol. o. , T ITOVO VELENJE 
G R A D B E N O I N D U S T R I J S K O PODJETJE 
Prešernova 9a 63320 TITOVO VELENJE 

O B V E Š Č A M O 

INTERESENTE - BODOČE KUPCE P O S L O V N I H PRO-
STOROV N A SLEDEČIH L O K A C I J A H V T I T O V E M VELE-
NJU: 

Prešernova 9a 
Koroška 8c 
Šlandrova 6a 
Žarova 10 

1823,84 kv. m 
214,12 kv. m 
481,00 kv. m 
191,20 kv. m 

Poslovne prostore na posameznih lokacijah bomo prodajali 
skupno ali v manjših enotah. 

Vse informacije dobite pri GIP ,.VEGRAD", Inženiring, Pre-
šernova 9a, Titovo Velenje, telefon (063) 850-250 interno 36 
ali (063) 850-303. 

ZKZ MOZIRJE 
TOZD TRGOVINA IN GOSTINSTVO 

nudi v novem kmetijsko preskrbovalnem centru v Ljubiji pri 
Mozirju 

- gradbeni material 
- vodovodni material 
- toplovodni material 
- umetna gnojila 
- krmila 
- orodja in stroje za kmetijstvo 
- specialna orodja za obrt in industrijo 
- stroje za obrt in industrijo 
- elektro material 
- belo tehniko 
- akustiko 
- delovna zaščitna sredstva 
- rezervne dele za kosilnice in molzne stroie 
- repro material za potrebe vrtnarstva in cvetličarstva 

V samopostrežni prodajalni se lahko oskrbite z živili, teksti-
lom, gospodinjskimi potrebščinami in gospodinjskim plinom. 
V kratkem bomo pričeli s prodajo tehničnih plinov kisik-ace-
tilen in C02. 

Za ogled in nakup se priporočamo! 



Pomoč Gorenju 
w 

Sest tisoč delovnih ur 
Delavci gradbeno industrijske-

ga podjetja Vegrad so na svojih 
samoupravnih organih sprejeli 
pobudo velenjske družbeno poli-
tične skupnosti, da se vključijo v 
prizadevanja za razrešitev težav v 
Gorenju. Dogovorili so se, da bodo 
v tej delovni organizaciji opravili 
Sest tisoč delovnih ur. 

G lede na to. da v zimskem času. 
ko pogoji dela v gradbeništvu niso 
dobri, precej njihovih delavcev 
koristi plačan, pa tudi neplačan 
dopust, so za delo v Gorenju iz-
brali skupino takšnih delavcev. 

Stalna skupina, ki je delala v 

je dosegala seveda 
mnogo boljše rezultate kot pa jih 
dosegajo tisti, ki opravijo v tej 
delovni organizaciji le en soli-
darnostni delovni dan. saj pora-
bijo zelo veliko časa,-da se sezna-
nijo z delovnim procesom. 

Takšno obliko pomoči, kot jo je 
izbral Vegrad. so v Gorenju z 
navdušenjem pozdravili. Delav-
ci Vegrada bodo prejeli za de-
lovne dni. ki so jih opravili v Go-
renju. osebni dohodek v matični 
delovni organizaciji. V Vegradu 
pa bodo kasneje, v višku gradbene 
sezone organizirali solidarnostni 
delovni dan za vse zaposlene. 

Alpska smučarska šola Smučarski tečaji Gorenjčanov 

ZTKO občine Velenje 

? 1 " ^ T0ZD veleblagovnica Titovo Velenje 

PRIREJA VEUKO PUSTOVANJE 
3. marca zabaval vas bo ansambel UTRIP 
ob 20. uri v restavraciji NAMA Titovo Velenje, kjer sprejemajo tudi rezervacije. 

Okrog 300 delavcev Gorenja in njihovih otrok je tudi letošnjo zimsko 
sezono preživelo na smučarskih tečajih na Golteh. Tako kot vedno po va-
jah v zavijanju, pluženju in tudi smuku, so za tečajnike priredili tekmo. 

Po celodnevnih tečajih na Golteh pa bodo organizirali tudi popoldan-
ske in nočne tečaje na Pungartu. Hj 

Zveza telesnokulturnih organizacij in smučarski klub sta bila priredite-
lja smučarske alpske šole. V dveh tednih šolskih počitnic je prvo smučarsko 
znanje pridobilo okrog 150 mladih iz velenjske občine. Kot se za takšno šo-
lo spodobi, so naraščajniki preizkusili svoje znanje, najboljši pa so prejeli 
tudi priznanja. Tako so se za Naš čas fotografirali na terasi hotela Golte. 

Skupina Vegradovih delavcev se je dobro vključila v delovni 
proces v Gorenju. 

KO ZB Ravne 

Tesno sodelovanje z vsemi 
»Krepiti družbenopolitič-

no aktivnost in ostati v tesni 
povezanosti z občinskim 
odborom ZZB NOV Velenje, 
krajevnimi organizacijami, 
predvsem pa ostati v dobrih 
odnosih in sodelovanju s svo-
jimi člani.« Takšna bi lahko 
bila osrednja ocena letne 
konference ZB NOV Ravne, 
ki je bila minulo nedeljo v 
Ravnah in rodila nekaj zani-

mivih razprav. V poročilih so 
kritično ocenili delo lansko-
letnega obdobja, zadali pa so 
si tudi smernice bodočega 
dela. ki temeljijo predvsem na 
vprašanjih svojega kroga ljudi 
v bazi. idejnega dela v 
organizacijah in društvih, v 
katerih so večinoma v vseh 
zastopani in delovni. Na 
konferenci je bilo dosedanje-
mu predsedstvu zaradi njiho-

Državno prvenstvo v streljanju 

Lahko bi bilo še bolje 
Pričakovanja smo izpolnili, a 

lahko bi bilo boljše. Po pričakova-
nju so bile spet najboljše mlade 
tekmovalke Mroža. V streljanju s 
pištolo so pri mladinkah osvojile 
srebrno odličje ter samo za 3 strele 
zaostale za 3. mestom pri strelja-
nju s puško, pri tem- pa postavile 
nov rekord za mladinke v strelja-
nju z standardno zračno puško, 
1097 krogov. Ostale uvrstitve so 

ve sposobnosti uspešnega vo-
dstva zaupano še ponovno 
mandatno obdobje. 

ZB NOV je ob pomoči OO 
ZSMS Ravne letos pripravila 
tudi mijing za pohodnike po 
poteh XIV. divizije. Ker pa je 
letos 40. obletnica pohoda in 
bojev slavne XIV. divizije 
bodo svoj krajevni praznik. 
22. februarja, obeležili V ne-
deljo s krajevno proslavo.I. S. 1 

bile glede na obolelost dveh članov 
pri pištoli zadovoljive. 

Najboljša slovenska strelka je bi-
la Denis Bola, 15-letna Velenjčan-
ka. Pri puški za mladinke je s 371 
krogi zasedla 6. mesto in zaostala 
za 3 kroge za 3. mestom, pri člani-
cah je s 369 krogi zasedla 20. me-
sto, pri pištoli je zaradi okvare za-
sedla 5. mesto pri mladinkah s 344 
krogi in nato dan kasneje s 358 
krogi pri članicah 7. mesto. Zelo 
dobro je streljala tudi Močivniko-
va tako pri članicah kot pri mla-
dinkah s puško ter Orlačnikova in 
Trinkausova s pištolo. 

Rezultati: Mladinke pištola: 1. 
Osjek 1027 — nov državni rekord 
(stari 948), 2. Mrož 948 (izenačen 
stari rekord), posamezno: 5. Denis 
Bola 344, 8. Oračnik 312, 11. Mo-
čivnik 292, članice pištola: 7. De-
nis Bola 358 krogov; člani pištola: 
7. Mrož 1657; posamezno: 16. 
Trinkaus 559, 26. Stuhec 552, 33. 
Trstenjak 545, puška mladinke: 4. 
Mrož 1079 (nov slovenski rekord); 
posamezno: 6. Denis Bola 371, 17. 
Močivnik 364, 21. Orlačnik 362. 
Puška članice: 9. Mrož 1087, po-
samezno: 20. Denis Bola 369, 29. 
Močivnik 365 in 43. Orlačnik 353. 

Rekreacijska liga v malem nogometu 
Že nekaj časa poteka v Rdeči dvo-

rani v Titovem Velenju občinska re-
kreacijska liga v malem nogometu. 
Tekmuje 20 ekip, in sicer iz krajevnih 
skupnosti in delovnih organizacij, 
razdeljene pa so v dve skupini. 

Preteklo nedeljo je bilo na sporedu 
že 7. kolo. V skupini A vodijo nogo-
metaši Smole z 10 točkami ekipe 
Modnega salona Kavč in Madl so do 
sedaj zbrale 9 točk, točko manj imajo 
nogometaši Lajš. prva ekipa Pesjega 7. 
nogometaši Vinske gore in Avtopre-

voza imajodve točki, na repu lestvice A 
pa sta ekipi Konovo II in Šentilja z eno 
točko. 

Na vrhu lestvice B so nogometaši 
krajevne skupnosti Šoštanj, ki so zbrali 
11 točk. dve točki manj imajo ekipe 
Karoca, Levega brega in Ere. na petem 
mestu so Veterani z 8 točkami, druga 
ekipa Pesjega je na šestem mestu s 7 
točkami, ekipi Desnega brega in 
Samskih domov 5 točk, na devetem 
mestu je prva ekipa Konovega s 3 
točkami. Tisk Vlajič in TUŠ pa sta z 
dve točkama na 10. oziroma 11. mestu. 

ANKETA •ANKETA •ANKETA •ANKE 

KS Staro Velenje 
i 

Klopčiči se prepočasi odvijajo 
proizvodnji. Prava imena ljudi, ki 
so krivi za takšno stanje, pa so naj-
večkrat zamolčana. Kritično so 
ocenili tudi delo mladinske organi-
zacije v svoji krajevni skupnosti. 

•Ena od glavnih nalog krajevne kon-
ference SZDL mora biti oživitev 
dejavnosti te družbenopolitične 
organizacije. ,,Pred vsemi nami je 
veliko udarniškega dela pri izgrad-
nji sekundarnega toplovodnega 
omrežja in zelo neugodno bi bilo, 
če bi naša mladina v teh delovnih 
akcijah stala ob strani," so tudi 
poudarili udeleženci rednega letne-
ga občnega zbora ZZB NOV Staro 
Velenje. 

L. O. 

Smučarski tek 
Zveza telesnokulturnih organizacij 

občine Velenje bo organizirala v so-
boto, 25. februarja, ob 10. uri trim 
smučarski tek v Šentilju. Proga za 
ženske in mlajše občane bo dolga 3 km, 
za moške po 5 km. 

Prijavite se lahko pol ure pred Star-
tom pri osnovni Soli v Šentilju. Prijav-
nica stane 10 din. 

Izkoristite dobre snežne razmere in 
se trim smučarskega teka v Šentilju 
udeležite v čimvečjem številu. 

Kegljanje 

Nova zmaga 
V prvi regijski kegljaški ligi je bilo na 

sporedu tretje kolo. Šoštanjčani so 
/.nova slavili. Tokrat so na domačem 
kegljišču ugnali ekipo Mozirja z 
rezultatom 5089:5013. V 4. kolu ekipa 
Šoštanja gostuje v Dobru, pri istoi-
menski ekipi. Tekma pa bo v petek ob 
16. uri. 

Za Šoštanj so nastopili: S. Fidej 875, 
Sotlar 867. L. fidej 852, Jovanovič 835, 
Rajšter 403 (Komljenovič 422). 

Krajnc republiški prvak 
18. februarja je bilo v ljubljanski hali 

Tivoli republiško prvenstvo v judu. 
Udeležili so se ga tudi Velenjčani in to 
zelo uspešno. 

Jože Kranjc je postal republiški 
prvak v kategoriji do 60 kilogramov, 
Zeljko Zgonjanin pa je v kategoriji do 
65 kilogramov osvojil 3. mesto. Oba se 
bosta 4. marca udeležila tudi držav-
nega prvenstva, ki bo v glavnem mestu 
Črne gore. Titogradu. 

Šoštanj:Japonska 
25:25 

Na izredno zanimivem srečanju z 
olimpijsko reprezentanco Japonske, ki 
bo na turneji po Sloveniji odigrala kar 
osem tekem, se je v Rdeči dvorani zbra-
lo približno 1500 gledalcev, ki so bili 
navdušeni nad prikazano igro. 

Zadetke za Šoštanj so dosegli: Puc 
11, Potočnik 5, Cigoj 3, Selčan in Ja-
vornik po 2, Ramšak, Medved po 
enega. 

Šoštanj:Aero Celje 
Igralci Šoštanja bi bili veseli, če bi se 

na njihovih tekmah vedno zbralo toliko 
gledalcev. Prav zato vabijo svoje ljubi-
telje znova v Rdečo dvorano v sredo, 
29. februarja, ko se bodo v pokalni 
tekmi sestali v prvoligašem Celjem. To 
srečanje se bo pričelo ob 18. uri. 

Kaj je kresnička? 

Točnost, sklepčnost, zavest pri 
članih borčevskih organizacij nikoli 
ne zatajijo. 

Te dni potekajo v velenjski obči-
ni redni občni zbori organizacij 
združenja borcev NOV. Člani bor-
čevske organizacije iz krajevne 
skupnosti Staro Velenje so na red-
nem letnem zboru spregovorili o 
vseh težavah, ki pestijo ves svet. 
Zelo zaskrbl jujoče so analizirali se-
danje razmere v naši domovini in še 
posebej v občini. Poudarili so, da 
se vse prepočasi odvijajo klobčiči, 
kjer je posredi prekrivanje odgo-
vornosti. Zelo jih moti tudi to, da 
so za težave skoraj vedno krivi 
delavci za trakovi in v neposredni 

Odkrito SOL spregovorili o težavah 

Dragica Kričej: 
,,Kresničko so 
morali doslej 
nositi samo 
otroci v megli in 
dežju, od pone-
deljka dalje pa 
je obvezna tudi 
za odrasle, če 
hodijo zunaj na-
selja v temi. Sama jo že imam, do-
bila sem jo v vrtcu in je bom tudi 
uporabljala. Ljudje so bili o njej 
obveščeni pravočasno, informacij 
je bilo veliko in mislim, da jo vsak 
pozna. Kdor se njene uporabnosti 
zaveda jo bo vsekakor nosil, kdor 
pa ne, se bo še naprej izpostavljal 
nevarnosti." 
Marjana Ver-
dev: ,,Mislim, 
da bo veliko lju-
di, ki bodo upo-
števali nasvet in 
nosili kresničko. 
Velikokrat se 
zgodi, da kakšen 
voznik spregleda 
pešca, ki hodi po . 
neosvetljenih poteh. Zato tudi kres-
nička pride v poštev predvsem zu-
naj naselja. Ne vem, ali jih že pro-
dajajo, vsekakor pa si jo bom kupi-
la. Saj to ne bo velik strošek, kaj-
ne? 

Jaka Pransajz: , ̂  

Seveda vem, kaj j | g H t t f t 
je to. Takšna J j t H H f 
mala živalca, ki t f l M p d p ' 
sveti. O njej smo j J B g p 
se učili v šoli. A, jfiSSK* 
ne mislite te. Ja, 
tudi za ono dru- JljBB'' ' 
go vem. Nositi MBM. 

jo bomo morali, kadar bomo zve-
čer hodili zunaj naselja, da nas 
bodo vozniki pravi čas opazili. 
Manj nesreč bo. O njej sem slišal v 
nedeljo pri dnevniku.' V šoli se o 
njej nismo nič pogovarjali. Kupil si 
jo bom tudi jaz. Premalo pa smo 
obveščeni, kje jo lahko dobimo." 

, mkp, B. M. 

Ivan Zakrajšek: 
,,Zdo .pametne' 
so te kresničke. 
Zakaj bi jih mo-
rali nositi samo 
otroci? Tudi sta-
rejši so veliko-
krat žrtve pro-
metnih nesreč. Z 
njihovo uporabo 
bo dosežena večja varnost pešcev, 
kar je zelo pomembno. Upam, da 
bodo ljudje to tudi upoštevali. Pa 
tudi nakup kresničke verjetno ne 
bo tako velik strošek, da ga ne bi 
zmogli. Sam si jo bom na vsak na-
čin kupil." 

Kresničke, svetlobna odsevna te-
lesa, ki jih od 20. februarja naprej 
morajo nositi tudi odrasli ljudje, če 
hodijo v temi zunaj naselja. Vozni-
ki jih bodo lahko pravočasno opa-
zili in upati je, da bo tako manj 
pešcev udeleženih v prometnih ne-
srečah. Ti so še vedno premalo za-
ščiteni, zato so tudi tako pogosto 
žrtve prometnih nesreč. Ali pešci 
upoštevajo zakon, ki je začel veljati 
v ponedeljek? Kako sprejemajo to 
novost? Sploh vedo kaj je kresni-
čka? To so bila vprašanja, ki smo 
jih postavili nekaterim pešcem v 
središču Titovega Velenja. 

Vida Jeromel: 'S&L 

lo, ki jo mora od 

pa jo bom takoj, ko bom opazila, 
da jih kje prodajajo. To se mi zdi 
tudi zelo pametno, saj kot potnik v 
avtomobilu večkrat vidim kritične 
situacije, ki nastanejo zato, ker 
vozniki komaj opazijo kakšnega, 
pešca." 

W 


